
kirsehirmemleket@hotmail.com

kirsehirmemleket@hotmail.com

ASLIHAN YÜKSELEN

BOZKIRIN 

TEZENESİ

3'te

3'te

+ +

+ +

+ +

2'de

AY  E BEGÜM 

YONTUCU KUTLU

ş

Bireysel Lojistik Uzmanı

        begumyontucu@gmail.com

             uzmlojistisyenbegum

2'de 3'te

FAZIL YÜKSELEN

       E:Vergi Denetmeni

2'de

GÜL ALİ 

AY  E BEGÜM 

YONTUCU KUTLU

ş

        begumyontucu@gmail.com

             uzmlojistisyenbegum

Bireysel Lojistik Uzmanı

ÜLKÜ ALTUG

ALI RIZA SARIYILDIZ

CELALETTiN GÜNGÖRMEHMET EMIN TURPÇU

İ İ ĞBRAH M DÜ ER

KAPADOKYA'dan ALTIN KALEM

AYSE PASLANMAZ

( PERI KIZI )

MUSTAFA TOPAL

Şair / Yazar

HAFTANIN SOHBETİ

MÜMTAZ BOYACIOGLU

DR. ERGÜL KORKMAZER
SAHIN TOKMAK

DAMLA

tokmaksahin40@gmail.com

SAHIN TOKMAK

DAMLA

tokmaksahin40@gmail.com

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

IBRAHIM YILDIRIM

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

Şair / Yazar

ZAFER ÇAMZAFER ÇAMZAFER ÇAM

KIRŞEHİR AĞZI 

KELİMELER

 VE SÖZLÜK -30

ATASÖZLERİ

SAHIN TOKMAK

DAMLA

tokmaksahin40@gmail.com

SAHIN TOKMAK

DAMLA

tokmaksahin40@gmail.com

RAMAZAN KOMBIÇAK ZAFER ÇAMZAFER ÇAM

2'de

MERVE ARKALI

Çocuk Gelişim Uzmanı

ZAFER ÇAMZAFER ÇAMTUGBA GÜL

TUNCAY AYMELEK

Roman Yazarı

RAMAZAN KOMBIÇAK

Haberi 
8'de

Haberi 3'te

BETÜL AKEREN

MUHSIN KURT

Emekli Öğretmen

2'de

2'de

CELALETTiN GÜNGÖRCELALETTiN GÜNGÖRCELALETTiN GÜNGÖRCELALETTiN GÜNGÖR

ZAFER ÇAMZAFER ÇAMZAFER ÇAM

2'de

Haberi 3'te

Haberi 4'te

ÖLÇÜ

AV. MEHMET ALI ALAN

ALAN HUKUK BÜROSU
Adres: Emniyet Mah.Silahtar Cad.No: 35 - Yenimahalle/ANKARA
Tel     :  312) 212 14 51 - (312) 212 14 52

2'de

2'de

RAMAZAN KOMBIÇAK

2'de

Haberi 
5'te

4'te3'te

2'de

2'de

SAHIN TOKMAK

DAMLA

tokmaksahin40@gmail.com

SAHIN TOKMAK

DAMLA

tokmaksahin40@gmail.com

     YILI: 47          SAYI: 10347     29 kasým 2024 cuma FÝYATI 4,00 TL 

ZAFER ÇAMZAFER ÇAMMAHMUT SEFIK KOÇ

ÖLÇÜ

AV. MEHMET ALI ALAN

ALAN HUKUK BÜROSU
Adres: Emniyet Mah.Silahtar Cad.No: 35 - Yenimahalle/ANKARA
Tel     :  312) 212 14 51 - (312) 212 14 52

BURHAN GÜNGÖR

IBRAHIM YILDIRIM

Şair / Yazar

MANİSA'dan MİSAFİR KALEM

ÖLÇÜ

AV. MEHMET ALI ALAN

ALAN HUKUK BÜROSU
Adres: Emniyet Mah.Silahtar Cad.No: 35 - Yenimahalle/ANKARA
Tel     :  312) 212 14 51 - (312) 212 14 52

LATIF ONUR UGUR
latifugur@mynet.com

DOÇ. DR. 

latifugur@mynet.com

DOÇ. DR. 

7'de

e-mail: ibrahimkoyuncu40hotmail.com

AVUKAT ARABULUCU

İBRAHİM KOYUNCU

BAKIŞ AÇISI

e-mail: ibrahimkoyuncu40hotmail.com

AVUKAT ARABULUCU

İBRAHİM KOYUNCU

BAKIŞ AÇISI

BATTAL ÇELIK

ZAFER ÇAMZAFER ÇAMZAFER ÇAM

SERVET ERTEK

7'de

2'de

Haberi 3'te

2'de

Alİ YENİYAPAN

4'te

7'de

2'de

3'te

6'da

2'de

 Sağlık çalışanlarının talepleri 
TBMM gündemine taşındı

6'da

2'de

2'de

Haberi 8'de

MUSA ŞAHİN

2'de

5'te

2'de

2'de

2'de

2'de

2'de

  BEDRÜL KÜBRA/

  MESCİDÜ‘L ARİŞ/

 CEBELU NÜZULÜ‘L 

 MELAİKE/BEDİR 

    ŞEHİTLİĞİ 

   ZİYARETİ (11)

ATATÜRK VE 

KURTULUŞUN 

BAŞLANGICI 

19 MAYIS (26)  

HER HABER

 DOĞRU MU? 

 Anlatmak istediğim mesele, Kır-
şehirliler olarak kendi insanımıza biçtiği-
miz değerle alakalı!...
 Söze niye böyle başladım bilmi-
yorum…
 Ancak, “kaş yaparken göz çıkar-
ma” misali, kendi insanımızı yüceltelim 
derken, tam aksine onu öyle çaresiz du-
rumlara sokuyoruz ki…
 Durumun vahametini daha net 
anlatabilmek adına, “komşu çocuğunu 
örnek göstererek” bilmeden öz evladının 
geleceğini karartan anne örneği 

 AK Parti Kırşehir Millet-
vekili Necmettin Erkan, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi Plan ve 
Bütçe Komisyonu’ndaki çalışma-
lar kapsamında Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı’nın 2025 yılı 
bütçesi hakkında bilgilendirme-
de bulundu. 
 Milletvekili Erkan, bütçe 
görüşmelerinin başarıyla ta-
mamlandığını ifade ederek, 
önemli açıklamalarda bulundu.
 Milletvekili Erkan, Aile 
ve Sosyal Hizmetler Bakanı Ma-
hinur Özdemir Göktaş’ın sunum-
ları eşliğinde gerçekleşen top-

lantıda, Bakanlığın 2025 yılı 
hedef ve planlarının detaylı şe-
kilde ele alındığını belirtti. 
 Erkan, "Plan ve Bütçe 
Komisyonu’nda Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığımızın bütçe 
görüşmelerini tamamlamış bulu-
nuyoruz. 
 Sayın Bakanımız Mahi-
nur Özdemir Göktaş’ın kapsamlı 
sunumlarıyla bakanlığımızın önü-
müzdeki yıl gerçekleştireceği 
projeler ve hizmetlerin altyapısı-
nı değerlendirme fırsatı bulduk. 
 2025 yılı bütçesinin ül-
kemiz ve milletimiz için

Aile Bakanlığı’nın 2025 
Bütçesi tamamlandı

AK Parti Kırşehir 
Milletvekili Necmettin Erkan:

 “Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığımızın 2025 Yılı 
Bütçesini Tamamladık”

 17 Eylül 2020 tarihli 3 Sayılı Cum-
hurbaşkanlığı Kararnamesi ile Kırşehir 
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü görevine asa-
leten atanan ve son olarak Gaziantep 
Gençlik ve Spor İl Müdürü olarak görevlen-
dirilen Numan Nafiz Şahin, görevini yeni İl 
Müdürü Kubilay Kalaycıoğlu’na teslim etti.
 Kırşehir Gençlik ve Spor İl Müdür-
lüğü binasında gerçekleştirilen görev teslim 
programında duygusal anlar yaşandı.  
 Numan Nafiz Şahin, konuşmasında 
Kırşehir’de görev yaptığı süre boyunca spo-
run yaygınlaştırılması, tesis altyapısının güç-
lendirilmesi ve sporcu sayısının artırılması-
na yönelik projeler gerçekleştirdiklerini be-
lirtti. Şahin, şunları söyledi:
 “Bize emanet edilen gençliğe 

 Görev Teslimi gerçekleşti
Kırşehir Gençlik ve Spor İl Müdürü Numan Nafiz Şahin görevini

 İl Müdürü olarak atanan Kubilay Kalaycıoğlu’na teslim etti  Resmî ilan fiyat tarifesi-
ne yapılacak zam oranına ilişkin 
değerlendirmede bulunan Genel 
Müdür Erkılınç, “Geçmişte yapı-
lan enflasyon üstü zamların ge-

tirisinin mi, yoksa götürüsünün 
mü yüksek olduğunu, hangisi ol-
duğunda daha çok zarar görece-
ğimizi açıkça tartışmak gerekir. 
 Teklif olarak sunulan 

Zam oranları 
hassas dengeler 

gözetilerek 
belirlendi

 Kaman Belediye Başkanı Emre De-
mirci, Kırşehir’de bir dizi önemli ziyaret ger-
çekleştirerek ilçesiyle ilgili konular üzerinde 
görüş alışverişinde bulundu. 
 Başkan Demirci, bu kapsamda Kır-
şehir İl Genel Meclis Başkanı Bülent Ozan ve 
İl Özel İdaresi Genel Sekreteri İbrahim 
Avşar ile bir araya geldi.
 Gerçekleşen ziyaretler sırasında Ka-
man ilçesinin ihtiyaçları ve öncelikleri masa-
ya yatırılırken, Başkan Demirci yapılan gö-
rüşmelerin oldukça verimli geçtiğini

KAMAN BELEDİYE BAŞKANI EMRE 
DEMİRCİ’DEN KIRŞEHİR’DE ZİYARETLER

 Kırşehir İl Sağlık Müdü-
rü Doç. Dr. Süleyman Ersoy, ili-
mizde faaliyet gösteren Sivil Top-
lum Kuruluşu (STK) temsilcile-
riyle bir araya gelerek sağlık hiz-

metleri ve gündemdeki konular 
hakkında istişarelerde bulundu. 
 Toplantı, İl Sağlık Mü-
dürlüğü toplantı salonunda ger-
çekleştirildi ve geniş bir 

İl Müdürü Ersoy, STK 
temsilcileriyle buluştu

 Kırşehir’de, ekonomik 
zorluklar nedeniyle Genel Sağlık 
Sigortası (GSS) borçlarını ödeye-
meyen binlerce vatandaş, hükü-
metin GSS prim borçlarına ilişkin 
hazırladığı yeni düzenlemeyi ya-
kından takip ediyor.

  TBMM’ye sunulan torba 
kanun teklifi ile Kırşehir’deki yak-
laşık 400 bin vatandaşın 250 mil-
yon liraya yakın GSS borcunun si-
linmesi hedefleniyor. 
 Bu düzenleme, borçlu va-
tandaşların yeniden sağlık

 GSS borcu olanlar 
için kritik düzenleme!
Kırşehir’de GSS borçluları için yeni düzenleme umut oluyor!

- Kırşehir'de öğretmenler, şehit öğ-
retmenler anısına Gönül Dağı'na dü-
zenlediği yürüyüşte fidan dikimi 
gerçekleştirdi.
İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Türkiye 
Dağcılık Federasyonu Kırşehir İl 
Temsilciliği işbirliğiyle gerçekleştiri-
len etkinlikte, Kaman ilçesine bağlı 
Demirli köyünde bir araya gelen 45 
öğretmen, köy meydanında yürü-
yüşe başlayarak 1840 metre yük-
sekliğe sahip Gönül Dağı'nın zirve-

 Öğretmenler 
şehit meslektaşları 

için yürüdü Haberi 
5'te

Aile Bakanlığı’nın 2025 
Bütçesi tamamlandı

 hayırlı olmasını temenni ediyorum" dedi.
AİLE VE SOSYAL HİZMETLER BAKANLIĞI’NIN HEDEFLERİ
Görüşmeler sırasında Bakanlığın sosyal yardım projeleri, aile des-
tek programları, çocuk koruma politikaları ve yaşlı bakım hizmet-
leri gibi pek çok önemli konunun ele alındığı bildirildi. Necmettin 
Erkan, 2025 yılı bütçesinin özellikle dezavantajlı gruplara yönelik 
desteklerin artırılması açısından kritik bir öneme sahip olduğunu 
vurguladı.
Erkan ayrıca, Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı’nın çalışmalarının 

Zam oranları 
hassas dengeler 

gözetilerek 
belirlendizam oranları hassas dengeler gözetilerek belirlenmiştir” dedi.

Basın İlan Kurumu 32. Dönem 8. Genel Kurul Toplantısı, Genel 
Müdür Cavit Erkılınç’ın konuşmasıyla başladı. Kurumun faaliyetleri-
ne ilişkin bilgiler veren Erkılınç, gündemdeki konulara dair görüşle-
rini Genel Kurul üyeleriyle paylaştı.
GÜNCELLİĞİNİ YİTİREN MEVZUATIMIZIN DEĞİŞTİRİLMESİ 
HAYATİ ÖNEMDE
Kurum mevzuatında yapmak istedikleri değişiklikler hakkında konu-
şan Genel Müdür Erkılınç, 1961 yılında yürürlüğe giren 195 sayılı Ka-
nunla kurulan Basın İlan Kurumu’nun, o günden bu yana neredeyse 
hiç değişmemiş, birçok maddesi güncelliğini ve geçerliliğini kaybet-
miş mevzuatıyla hizmetlerini sürdürmek zorunda kaldığını ifade etti.

 GSS borcu olanlar 
için kritik düzenleme!

 hizmetlerinden yararlanmasını sağlayacak.
KIRŞEHİR’DE BİNLERCE VATANDAŞ YARARLANACAK
Yeni düzenleme, özellikle düşük gelirli vatandaşları rahat-
latmayı amaçlıyor. Kırşehir’de de bu kapsamda gelir testi 
yaptırarak sağlık hizmetlerinden ücretsiz faydalanmak is-
teyen çok sayıda kişinin başvuruda bulunması bekleniyor. 
Sosyal güvencesi olmayan vatandaşlar için 1 Ocak 

 Öğretmenler 
şehit meslektaşları 

için yürüdü

KAMAN BELEDİYE BAŞKANI EMRE 
DEMİRCİ’DEN KIRŞEHİR’DE ZİYARETLER

belirtti. İl Genel Meclis Başkanı ve İl Özel İdaresi Genel Sekreteri ile yapılan istişare-
lerde, Kaman’da planlanan projeler, altyapı çalışmaları ve ilçenin kalkınmasını sağla-
yacak yatırımlar ele alındı.
Başkan Demirci, ziyaretlerin ardından yaptığı açıklamada şu ifadelere yer verdi:
“Kırşehir İl Genel Meclis Başkanımız Sayın Bülent Ozan ve İl Özel İdaresi Genel Sek-

 Görev Teslimi gerçekleşti
hizmet etmek için var gücümüzle çalıştık. Sporun tabana yayılması, tesis altyapısının güçlendirilmesi ve spo-
run bir yaşam biçimi haline getirilmesi adına birçok projeye imza attık. Bu süreçte devlet büyüklerimizden, va-
lilerimizden, kaymakamlarımızdan ve tüm paydaşlarımızdan büyük destek gördük. Emeği geçen herkese te-
şekkür ediyorum. Kırşehir’in en ücra köşelerine kadar spor seferberliği başlattık ve tesisleşmede önemli proje-
ler ürettik. Gençlerimizin ve sporcularımızın yanında olmaktan büyük bir mutluluk duyduk.”
Görevi devralan yeni İl Müdürü Kubilay Kalaycıoğlu ise, yaptığı konuşmada Numan Nafiz Şahin’in çalışmalarını 
takdirle karşıladığını belirterek, Kırşehir’e hizmet etmenin kendisi için büyük bir onur olduğunu ifade etti. Ka-
laycıoğlu, şu ifadelere yer verdi:
“Gençlik ve Spor Bakanlığımız tarafından bu göreve layık görülmek benim için büyük bir gururdur. Sayın Mü-
dürümüz Numan Nafiz Şahin’e Kırşehir gençliği ve sporu adına gerçekleştirdiği başarılı çalışmaları için teşek-
kür ediyorum. Biz de devraldığımız bu bayrağı daha ileri taşımak için gece gündüz demeden çalışacağız.”
Devir teslim töreni, hatıra fotoğrafı çekiminin ardından tebriklerin kabulü ve Numan Nafiz Şahin’e veda ile 

İl Müdürü Ersoy, STK 
temsilcileriyle buluştu

katılımla dikkat çekti.
STK temsilcilerinin sağlık sektörüne dair önerilerini ve taleplerini 
dinleyen İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Süleyman Ersoy, sağlık hiz-
metlerinin iyileştirilmesi ve toplum sağlığı çalışmalarının daha 
etkin hale getirilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla iş birliğinin 
önemine vurgu yaptı.
Toplantı sırasında, Kırşehir'deki sağlık yatırımları, mevcut proje-
ler ve çözüm bekleyen konular masaya yatırıldı. Ayrıca, STK’ların 
sağlık alanında üstlenebileceği roller, gönüllü çalışmalar ve far-
kındalık projeleri üzerine fikir alışverişinde bulunuldu.
Doç. Dr. Süleyman Ersoy, katılımcılara hitaben yaptığı konuşma-
da, “Sağlık hizmetlerinde başarının yolu, halkımızın ihtiyaçlarını 
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Aile Bakanlığı’nın 2025 Bütçesi tamamlandı
1'den Devam
hayırlı olmasını temenni ediyorum" dedi.
AİLE VE SOSYAL HİZMETLER BAKAN-
LIĞI’NIN HEDEFLERİ
 Görüşmeler sırasında Bakanlığın 
sosyal yardım projeleri, aile destek prog-
ramları, çocuk koruma politikaları ve yaşlı 
bakım hizmetleri gibi pek çok önemli konu-
nun ele alındığı bildirildi. Necmettin Erkan, 
2025 yılı bütçesinin özellikle dezavantajlı 
gruplara yönelik desteklerin artırılması açı-
sından kritik bir öneme sahip olduğunu vur-
guladı.
 Erkan ayrıca, Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlığı’nın çalışmalarının toplu-
mun her kesimini kapsayan, güçlü ve etkin 
sosyal hizmet projeleriyle dikkat çektiğini 
ifade ederek, "AK Parti olarak her zaman 
milletimizin refahını ve huzurunu önceleyen 
bir anlayışla hareket ediyoruz. Bu doğrultu-
da Bakanlığımızın 2025 yılı bütçesi, sosyal 
dayanışmayı güçlendirecek ve aile yapımızı 

destekleyecek önemli adımları içermekte-
dir," şeklinde konuştu.
KIRŞEHİR’E ÖZEL PROJELER GÜN-
DEMDE
 Milletvekili Necmettin Erkan, bütçe 
çalışmaları çerçevesinde Kırşehir’in özel ihti-
yaçlarını da gündeme taşıdığını belirterek, 
"Şehrimiz için yapılacak hizmetler ve sosyal 
projeler için Bakanlığımızla iş birliğini sür-
dürmeye devam edeceğiz. Kırşehirli hem-
şehrilerimizin sosyal refahını artıracak pro-
jeler üzerinde yoğun bir çalışma içerisinde-
yiz" dedi.
 Erkan, Plan ve Bütçe Komisyo-
nu’ndaki çalışmaların devam ettiğini ve 
diğer bakanlıkların bütçelerine ilişkin değer-
lendirmelerin de süreceğini sözlerine ekledi.
Bu açıklamalar, AK Parti’nin topluma yönelik 
hizmet anlayışının ve sosyal destek politika-
larının güçlü bir şekilde devam edeceğini bir 
kez daha ortaya koydu.
(FİLİZ ÖZ)

Zam oranları hassas dengeler gözetilerek belirlendi
1'den Devam
zam oranları hassas dengeler gözetilerek 
belirlenmiştir” dedi.
 Basın İlan Kurumu 32. Dönem 8. 
Genel Kurul Toplantısı, Genel Müdür Cavit 
Erkılınç’ın konuşmasıyla başladı. Kurumun 
faaliyetlerine ilişkin bilgiler veren Erkılınç, 
gündemdeki konulara dair görüşlerini 
Genel Kurul üyeleriyle paylaştı.
GÜNCELLİĞİNİ YİTİREN MEVZUATI-
MIZIN DEĞİŞTİRİLMESİ HAYATİ 
ÖNEMDE
 Kurum mevzuatında yapmak iste-
dikleri değişiklikler hakkında konuşan Genel 
Müdür Erkılınç, 1961 yılında yürürlüğe 
giren 195 sayılı Kanunla kurulan Basın İlan 
Kurumu’nun, o günden bu yana neredeyse 
hiç değişmemiş, birçok maddesi güncelliği-
ni ve geçerliliğini kaybetmiş mevzuatıyla hiz-
metlerini sürdürmek zorunda kaldığını ifade 
etti.195 sayılı Kanun’daki değişiklik taleple-
rinin Kurumun idari işleyiş ve teşkilat yapı-
lanmasına yönelik hayati gerekçelerinin 
yanı sıra Anayasa Mahkemesi’nin kararı doğ-
rultusunda Basın Ahlak Esasları’na ilişkin de 
önemli düzenlemeleri içerdiğini kaydetti.
Erkılınç, “Yüksek Mahkeme, 2022 yılı Ağus-
tos ayında verdiği pilot kararla Kurumumu-
zun Basın Ahlak Esasları’na yönelik incele-
me yapma yetkisinin bulunduğuna hükmet-
miş ancak bu yetkinin dayanağı olan 49. 
maddenin çerçevesinin bir yıl içinde Meclis 
tarafından yeniden çizilmesine yönelik 
karar vermişti.
 Kararın hemen ardından olağanüs-
tü toplanan Yönetim Kurulumuz, madde de-
ğişikliği yapılana kadar tüm dosyaları bekle-
meye aldığını kamuoyuna duyurmuştu. 
Yeni gelen şikâyetlerle birlikte bu kapsam-
da bekleyen dosya sayısı 100’e yaklaştı. 
Aradan geçen iki yılı aşkın sürede Meclisi-
miz gerekli değişikliği yapamadı. Bunun üze-
rine Anayasa Mahkemesi, 14 dosyayı içeri-
ğine girmeden, haklı haksıza bakmadan 
daha önceki pilot kararı doğrultusunda so-
nuçlandırdı.
 İşin bir başka vahim tarafı; İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi iştiraki Metro 
A.Ş., Basın Ahlak Esasları’na aykırı yayın ya-
pıldığı iddiasıyla bir gazete aleyhine yaptığı 
başvurunun Anayasa Mahkemesi kararına 
istinaden beklemeye alınmasına Danıştay 
nezdinde itiraz etti. Mesele öyle bir hale 
geldi ki kimseye yaranamıyoruz” şeklinde 
konuştu.
HAYATİ MESELELERDE PAYDAŞLARI-
MIZI SORUMLULUK ALMAYA DAVET 
EDİYORUM
 18-21 Kasım tarihleri arasında Te-
kirdağ, İzmir ve Bursa’da düzenlenen bölge 
toplantılarında bölgede yayımlanan 300’e 
yakın gazete ve internet haber sitesinin 
temsilcisiyle gerçekleştirilen toplantılar hak-
kında bilgi veren Erkılınç, yayınların görüş-
lerinin dinlendiği ve beklentilerinin not edil-
diği toplantılarda “Nitelikli yayıncılığa duyu-
lan ihtiyaç, yayınlarımızın ve sektörün tüm 
aktörlerinin birlikte hareket etmesinin 
önemi, resmî ilanların geleceğini tehdit 
eden çalışmalar, ilan pastasının küçülmesi 
karşısında alınacak önlemler, gazetelerimiz 
açısından mahsup uygulamalarımızın 
önemi, ilan ve reklam ödemelerinde uygu-
ladığımız model, fikir işçilerinin maaş öde-
meleri ve özlük hakları ile merdiven altı ya-
yınlarla mücadele” konularına dikkat çek-
meye çalıştıklarını söyledi.
 Erkılınç, Türkiye geneli yayımlanan 

tirajı 50 binin üzerindeki yayınlarla iki ayrı 
toplantı gerçekleştirdiklerini belirterek özel-
likle tirajı 100 binin üzerindeki yayınların bu 
sayının altına inme niyetlerinin, Kanunla sa-
tışı yüksek gazetelerde yayımlanması zo-
runlu kılınan resmî ilanların geleceğini tehli-
keye attığı ve bugünkü rakamlarla 250 mil-
yon TL’nin üzerinde bir gelir kaybı yaşana-
cağı konusunda uyarılarda bulunduklarını 
kaydetti.
 Yerel gazeteler için gelir kaybı oluş-
turabilecek gelişmelere de değinen Genel 
Müdür Erkılınç, “Benzer bir tehlike yerel ga-
zetelerimiz için de söz konusu. İlanların 
kısa metinler halinde süreli yayınlara gön-
derilmesinin düşünüldüğüne dair güçlü du-
yumlar alıyoruz. İçinde bulunduğumuz ha-
yati meselelerin gazete ve internet haber si-
telerimizin hak kayıplarını önleyecek şekilde 
çözüme kavuşması için tüm paydaşlarımızı 
bir kez daha uyanık olmaya, sorumluluk al-
maya ve birlikte hareket etmeye davet edi-
yorum” ifadelerini kullandı.
YAPILAN HER ZAM, İLANLARIN ADET 
BAZINDA DÜŞÜŞÜNÜ ARTIRIYOR
 Resmî ilan fiyat tarifesine yapılacak 
zam oranına ilişkin görüşlerini dile getiren 
Erkılınç, “Son iki yılda yapılan enflasyon 
üstü zamların getirisinin mi, yoksa götürü-
sünün mü yüksek olduğunu, hangisi oldu-
ğunda daha çok zarar göreceğimizi açıkça 
tartışmak gerekir” diye konuştu.
2024 yılının ilk 10 ayında resmî ilan adedi-
nin bir önceki yılın aynı dönemine göre rek-
lamlar hariç 7 bin adedin üzerinde azaldığı-
nı, adetsel kaybın yıl sonunda 10 bine ulaş-
masından endişe ettiklerini belirten Erkılınç, 
sözlerini şöyle tamamladı:“Yapılan her zam, 
ilanların adet bazında düşüşünü artırmakta, 
kamu kurumlarının ilan vermemek için ara-
yışlara girmesine neden olmaktadır. Resmî 
ilanların gazetelerde yayımlatılmasının tartı-
şıldığı bir dönemde internet haber siteleri-
nin de süreli yayın kapsamına alınması, 
kamu kurumlarının ilan masraflarının ayrıca 
artmasına ve itirazlarının katlanmasına 
neden olmuştur. Dolayısıyla gündeme alın-
masını takdirlerinize sunacağımız yüzde 
32,14 ve yüzde 23,53 oranındaki zam tek-
lifleri ince elenip sık dokunarak, hassas den-
geler gözetilerek ve gelebilecek tüm itiraz-
ları göğüsleyebileceğimiz şekilde belirlen-
miştir. Değilse Kurumumuzun daha çok 
gelir elde edeceği yüksek bir oran bizlerin 
de işine gelir, niye buna itiraz edelim?
 Yaşanacak her tartışma yeni tarife-
nin Resmi Gazete’de yayımlanmasını gecik-
tirebilir, yürürlük tarihi birer aylık sürelerle 
ötelenebilir. Bundan en büyük zararı yayın-
larımız görür. Yine de zam oranını beğen-
meyen, düşük bulan Genel Kurul Üyeleri-
miz, gönlünden geçen zam oranı her ne ise 
elbette bu demokratik ortamda teklif olarak 
sunabilirler, saygıyla karşılarız.”
 Genel Müdür Erkılınç’ın konuşması-
nın ardından Başkanlık Divanı seçimi yapı-
larak yoklama alındı ve Genel Kurul Günde-
mi belirlendi. Yönetim Kurulu Durum Rapo-
ru ve Denetçiler Raporları okunduktan 
sonra Yönetim Kurulu’nun tekliflerine ilişkin 
sunum yapıldı. Akabinde ise üyeleri belirle-
nen İlan İşleri, Hukuk İşleri ve Mali İşler Ko-
misyonları çalışmalarına başladı.
 Basın İlan Kurumu 32. Dönem 8. 
Genel Kurulu’nun 29 Kasım 2024 Cuma 
günü gerçekleştirilecek son oturumunda, 
komisyonların görüşleri doğrultusunda su-
nulan teklifler karara bağlanacak. (BİK)

 GSS borcu olanlar 
için kritik düzenleme!
1'den Devam
hizmetlerinden yararlanmasını sağlaya-
cak.
KIRŞEHİR’DE BİNLERCE VATANDAŞ 
YARARLANACAK
 Yeni düzenleme, özellikle düşük 
gelirli vatandaşları rahatlatmayı amaçlı-
yor. Kırşehir’de de bu kapsamda gelir 
testi yaptırarak sağlık hizmetlerinden üc-
retsiz faydalanmak isteyen çok sayıda ki-
şinin başvuruda bulunması bekleniyor. 
Sosyal güvencesi olmayan vatandaşlar 
için 1 Ocak 2012’den bu yana uygulanan 
GSS sistemi, ekonomik sıkıntı yaşayan bi-
reyler için sıkça tartışma konusu oluyor-
du. Borçların silinmesi, Kırşehir’de sağlık 
hizmetlerine erişimde önemli bir rahatla-
ma sağlayacak.
“SAĞLIK HİZMETLERİNE ULAŞIM 
KOLAYLAŞACAK”
 AK Parti Grup Başkanvekili Leyla 
Şahin Usta, yaptığı açıklamada, "Geçmiş 
borçlarını ödeyemeyen vatandaşlarımızın 
kamuya olan GSS borçlarını siliyoruz. Bu 
düzenleme, toplumsal sağlık risklerini 
azaltarak herkesin sağlık hizmetlerine ula-
şımını kolaylaştırmayı amaçlıyor" dedi. Bu 
kapsamda, Kırşehir’de sağlık sigortası 
prim borçlarından dolayı mağdur olan va-
tandaşların sağlık hizmetlerinden faydala-
nabilmesi için önemli bir adım atılmış ola-
cak.
1 OCAK 2025’e DİKKAT!
 Vatandaşlar 1 Ocak 2025 tarihine 
kadar gelir testi yaptırmaları konusunda 
uyarılıyor. Gelir testi yaptırmayan kişilerin 
sağlık hizmetlerinden yararlanma hakları-
nın sona ereceği belirtilirken, borçların si-
linmesi ile sisteme yeniden dahil olunabi-
leceği ifade edildi. Ayrıca, geliri brüt as-
gari ücretin üçte birinden az olan bireyle-
rin GSS primleri devlet tarafından karşıla-
nacak.
KIRŞEHİR EKONOMİSİNE ETKİSİ 
BÜYÜK OLACAK
 Uzmanlar, bu düzenlemenin Kır-
şehir ekonomisine de olumlu yansımaları 
olacağını ifade ediyor. Sağlık hizmetlerin-
den yararlanamayan vatandaşların borç-
larının silinmesi, hem bireylerin hem de 
yerel sağlık sisteminin üzerindeki yükü 
azaltacak. Aynı zamanda, sağlık hizmetle-
rine erişimin kolaylaşmasıyla vatandaşla-
rın yaşam kalitesinde artış bekleniyor.
SON TARİHLER KAÇIRILMAMALI
 Kırşehir’deki vatandaşların gelir 
testi ve prim borcu durumlarını kontrol et-
meleri için Sosyal Güvenlik İl Müdürlü-
ğü'ne başvurmaları öneriliyor. Kanun tek-
lifinin kabul edilmesi halinde, geçmiş yıl-
lara ait borçları silinen vatandaşlar, 2025 
yılı itibarıyla sağlık hizmetlerinden kolay-
lıkla faydalanabilecek.
 Kırşehir’deki bu gelişme, ekono-
mik sıkıntılar yaşayan binlerce vatandaş 
için büyük bir fırsat sunuyor. Yeni düzen-
lemenin hem vatandaşların hem de sağlık 
sisteminin üzerindeki yükü hafifletmesi 
bekleniyor. 
               (HABER MERKEZİ)

KAMAN BELEDİYE BAŞKANI EMRE 
DEMİRCİ’DEN KIRŞEHİR’DE ZİYARETLER
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belirtti. İl Genel Meclis Başkanı ve İl Özel İdaresi Genel Sekreteri ile 
yapılan istişarelerde, Kaman’da planlanan projeler, altyapı çalışma-
ları ve ilçenin kalkınmasını sağlayacak yatırımlar ele alındı.
 Başkan Demirci, ziyaretlerin ardından yaptığı açıklamada 
şu ifadelere yer verdi:
 “Kırşehir İl Genel Meclis Başkanımız Sayın Bülent Ozan ve 
İl Özel İdaresi Genel Sekreterimiz Sayın İbrahim Avşar’ı ziyaret ede-
rek ilçemizle alakalı konularda görüş alışverişinde bulunduk. İlçemi-
zin gelişimi için yapılabilecek çalışmaları detaylı şekilde ele aldığımız 
bu ziyaretlerde, değerli başkanımıza ve genel sekreterimize bizlere 
gösterdikleri ilgi ve alakadan dolayı teşekkür ediyorum.”
 Başkan Demirci’nin bu ziyaretleri, Kaman ilçesinin ihtiyaçla-
rının çözümü için önemli bir adım olarak değerlendirilirken, ilerle-
yen günlerde bu görüşmelerin somut projelere dönüşmesi bekleni-
yor. (ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

 Görev Teslimi gerçekleşti
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hizmet etmek için var gücümüzle çalıştık. Sporun tabana yayılması, 
tesis altyapısının güçlendirilmesi ve sporun bir yaşam biçimi haline 
getirilmesi adına birçok projeye imza attık. Bu süreçte devlet bü-
yüklerimizden, valilerimizden, kaymakamlarımızdan ve tüm pay-
daşlarımızdan büyük destek gördük. Emeği geçen herkese teşek-
kür ediyorum. Kırşehir’in en ücra köşelerine kadar spor seferberliği 
başlattık ve tesisleşmede önemli projeler ürettik. 
 Gençlerimizin ve sporcularımızın yanında olmaktan büyük 
bir mutluluk duyduk.”
Görevi devralan yeni İl Müdürü Kubilay Kalaycıoğlu ise, yaptığı ko-
nuşmada Numan Nafiz Şahin’in çalışmalarını takdirle karşıladığını 
belirterek, Kırşehir’e hizmet etmenin kendisi için büyük bir onur ol-
duğunu ifade etti. Kalaycıoğlu, şu ifadelere yer verdi:
 “Gençlik ve Spor Bakanlığımız tarafından bu göreve layık 
görülmek benim için büyük bir gururdur. Sayın Müdürümüz Numan 
Nafiz Şahin’e Kırşehir gençliği ve sporu adına gerçekleştirdiği başa-
rılı çalışmaları için teşekkür ediyorum. Biz de devraldığımız bu bay-
rağı daha ileri taşımak için gece gündüz demeden çalışacağız.”
Devir teslim töreni, hatıra fotoğrafı çekiminin ardından tebriklerin 
kabulü ve Numan Nafiz Şahin’e veda ile sona erdi. Şahin, yeni 
görev yerinde başarı dilekleriyle uğurlandı.
KIRŞEHİR GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRÜ KUBİLAY KA-
LAYCIOĞLUOĞLU KİMDİR?
 1975 yılında Zonguldak'ta doğdu. İlk, Orta ve Lise eğitimini 
Zonguldak’ta tamamladı. 1997 yılında başladığı Marmara Üniversi-
tesi Beden Eğitimi ve Spor Yüksek Okulu'ndan 2001 yılında mezun 
oldu. Beden Eğitimi Öğretmenliği eğitimini başarı ile tamamlayan 
Kalaycıoğlu, 2002 yılında Spor Uzmanı olarak İstanbul Üsküdar 
Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğüne atandı.
 2. Kademe Tenis Antrenörlüğü belgesine sahip olan Kubi-
lay KALAYCIOĞLU, 2002- 2014 yılları arasında İstanbul Üsküdar 
Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü bünyesinde Spor Uzmanı olarak ba-
şarılı çalışmalarına devam ederken, 2014 yılında Mersin Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü'ne Şube Müdürü olarak atandı.2014-2016 yılları 
arasında Mersin Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü'nde Personel Şube 
Müdürü, Destek Hizmet Şube Müdürü, Spor Şube Müdürü ve İlçe 
Müdürlüğü görevlerinde bulundu.2016-2022 tarihleri arasında 
İstanbul Gençlik ve Spor İl Müdürlüğüne Şube Müdürü olarak atan-
dı. 2022 yılında ise Bolu Gençlik ve Spor İl Müdürlüğüne Spor Fa-
aliyetleri Şube Müdürü olarak atandı.
 Görev yaptığı sürece yaptığı projeleri gençliğinin hizmetine 
sundu ve önemli katkılar sağladı. 2024 yılı Kasım ayında Kırşehir 
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğüne İl Müdür Vekili olarak görevlendiril-
di. Kubilay KALAYCIOĞLU, evli ve 3 çocuk babasıdır. (SEVGİ ER)

İl Müdürü Ersoy, STK temsilcileriyle buluştu
1'den Devam
katılımla dikkat çekti. STK temsilcilerinin sağlık sektörüne dair öne-
rilerini ve taleplerini dinleyen İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Süleyman 
Ersoy, sağlık hizmetlerinin iyileştirilmesi ve toplum sağlığı çalışma-
larının daha etkin hale getirilmesi için sivil toplum kuruluşlarıyla iş 
birliğinin önemine vurgu yaptı.
 Toplantı sırasında, Kırşehir'deki sağlık yatırımları, mevcut 
projeler ve çözüm bekleyen konular masaya yatırıldı. Ayrıca, 
STK’ların sağlık alanında üstlenebileceği roller, gönüllü çalışmalar 
ve farkındalık projeleri üzerine fikir alışverişinde bulunuldu.
 Doç. Dr. Süleyman Ersoy, katılımcılara hitaben yaptığı ko-
nuşmada, “Sağlık hizmetlerinde başarının yolu, halkımızın ihtiyaçla-
rını en doğru şekilde tespit ederek, el birliğiyle çözüm üretmekten 
geçiyor. Bu noktada STK’larımızın desteği ve önerileri bizler için 
büyük önem arz ediyor. Bugün burada sağlıklı bir diyalog ortamı 
oluşturduğumuz için çok mutluyum. Katılım sağlayan ve değerli fi-
kirlerini bizimle paylaşan tüm temsilcilerimize ayrı ayrı teşekkür edi-
yorum” dedi.
 Toplantı sonunda, STK temsilcileri de bu tür buluşmaların 
düzenli hale getirilmesinin faydalı olacağını belirterek, İl Sağlık Mü-
dürlüğü’nün kendileriyle kurduğu iletişimden duydukları memnuni-
yeti ifade ettiler. Bu anlamlı buluşma, sağlık hizmetleri ve toplum-
sal iş birliği adına atılan önemli bir adım olarak değerlendirildi. Kır-
şehir İl Sağlık Müdürlüğü, STK’larla iş birliğini artırarak toplumsal ih-
tiyaçlara çözüm sunmaya devam edeceğini belirtti.
(HATİCE SÜRMELİ)
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1'den Devam
geldi aklıma…

İl müdürlerini yerinde almak, yeni 
müdürler atamak, haksız ve olumsuz ha-
berler yapmak kolay.

Çünkü kurum amirleri konuşama-
yan konumuna düşürülmüşler.

Siyasi iktidarların atamışları olu-
yorlar, siyasi iradenin müdürleri deniyor si-
yasi irada istediğini ala biliyor. Kırşehir halkı olarak, kendi insanımıza ya-

Bana göre doğru değil bu müdür- bancılara verdiğimiz değerin yarısı kadar 
ler devletin müdürleri siyasi iradenin olma- bile değer vermiyoruz…
malı. Başkalarının başarılarını kat be kat 

Kırşehir için çalışan, gayret göste- överken; sıra kendi çocuğumuza geldiğin-
ren, elini taşın altına koyan, müdürlerine de onun başardıklarını görmemek için 
kim sahip çıkacak dersiniz. adeta siniyoruz…

İl genelinde alınan ve çalışmakta Diğerlerine karşı her türlü imkânı, 
olan müdürlerle ilgili yapılan haksız eleştiri- süreyi ve fırsatı tanırken, öz evlatlarımız-
lerde zararı ilimiz görüyor. dan bunu esirgiyoruz…

Birileri İl sağlık müdürü Süleyman Birine sınırsız şans tanırken, öteki-
Ersoy ile ilgili asılsız haber yapıyor, ilimizin ni ilk hatasında aşağı indiriyoruz!...
değerli doktoruna iftirada bulunuyor. Kendi insanımıza karşı duyduğu-

Daha sonra haberin içeriğin boş muz bu güvensizlik hali nedendir bilin-
asılsız olduğunu açıklanıyor. mez…

Sağlık il müdürüne yapılan iftiranın Fakat bugün Kırşehir’de şikayet et-
asılsız olduğu tespit ediliyor. tiğimiz bir çok sorunun esas kaynağı da 

Olumsuz, asılsız, iftirayı yapan kim budur!...
mi bu şehrin insanları. Yıllar geçiyor, kuşaklar değişiyor 

Niye yapıyor kendi kıçının açık ol- ama bizim bu tutumumuz asla değişmi-
duğunu kapatmak için bir başkasının üze- yor…
rinde olayı saptırıyor. Kırşehir’de oturup birbirimizin pa-

Kendisinin kurum içerisinde yaptı- çasından çekip iyi bir şey yapanı aşağıya in-
ğını örtmenin yolu muhalif basına haber ak- dirmeye çalıştıkça, gerçekten şehri tanı-
tarmak. mak yerine dar bir çember içine sıkışıp bir-

Muhalif basının işi de bu mal bul- birimizle itiştikçe, siyaset üstü konularda 
muş gibi saldırıyor. bir araya gelemedikçe kusura bakmayın da 

Kırşehirliler olarak yolsuzluk, hak- bu şehir bu seviyenin ötesine geçemez.
sızlık varsa hep birlikte olayın üzerine gide- Sizlerden ricam bu şehirde birlik 
lim. ve beraberliğinizi bozmayınız.

İftira, yalan, dolan haber yapanla- Bu memlekette aklıselim, düzgün 
rında birlikte üzerine gidelim. insanlara ihtiyacımız var.

Yalan, dolan, çıkarları için iftiracıla- Şehrimizin demografik yapısını, 
ra pirim vermeyelim. sosyolojik yapısını bozarsanız yarın hepi-

Kırşehir’e yakışanı yapalım. miz bu şehirde gariban ve garip oluruz.
Bu ilde biz yaşıyoruz birlik olmalı- Kırşehir sevdalıları bu birlik, bera-

yız. berlik ve dayanışma örneğini gösterirseniz 
“Bir olalım, iri olalım, diri olalım”. burası yaşanır bir şehir olacak.
Hacı Bektaş ne güzel söylemiş. Çözüm üretmeyen, sorunun gide-
Bir yanlıştan daha kötüsü, o yanlışı rilmesi için herhangi bir katkı sağlamayan, 

zamanında fark etmemektir… halk tabiriyle devamlı şikâyetçi olan insan-
Ondan da kötüsü durumu düzelt- lar; başka bir zaviyeden bakıldığında, şikâ-

mek adına hiçbir çaba harcamamaktır… yetçi oldukları şehrin sorunları değil kendi 
Artık şu gerçeği kabul edelim: menfaat ve çıkarları göreceksiniz…

Kendisine, ili- da, şehrin Ahilik kül-
mize gösterdiği ilgi türü ile öne çıkan bir 
ve desteklerinden cazibe merkezi hali-
ötürü şükranlarımı ne getirilmesi için dı-
sunuyorum,” dedi. şişleri nezdinde yapı-
Görüşmede, Kırşe- labilecek çalışmalar 
hir’in ekonomik, kül- ele alındı.
türel ve sosyal pro- Dışişleri 
jeleri ön plana çıktı. Bakan Yardımcısı 

Özellikle şeh- Burhanettin Duran, 
rin uluslararası iş bir- Kırşehir’in talepleri-
likleriyle büyüyebi- ne büyük bir ilgi gös-
lecek potansiyeli üze- terdiğini ifade ede-
rinde durulduğu rek, ilin potansiyelini 
ifade edilirken, Ahi yakından takip ettik-
Evran-ı Veli’nin ev- lerini belirtti. 
rensel değerlerinin Duran’ın, 
tanıtılması ve ilin kül- özellikle Kırşehir’in 
türel mirasının uluslararası tanıtımı 
dünya çapında daha ve iş birlikleri konu-
görünür hale getiril- sundaki projelere 
mesi konularının da destek olacağı yö-
gündeme getirildiği nünde taahhütte bu-
öğrenildi. lunduğu aktarıldı.

Vekil Erkan, Milletvekili 
Kırşehir’in sadece Erkan, görüşmede 
ulusal düzeyde ayrıca Dışişleri Ba-

AK Parti Kır- taylı bir şekilde ele ve özellikle ulus- değil, uluslararası kanlığı bünyesinde 
şehir Milletvekili Nec- alındığı belirtildi. lararası arenada arenada da daha Kırşehirli gençlerin 
mettin Erkan, Dışiş- Görüşme ilimizin daha fazla aktif bir şekilde tem- yurtdışı eğitim ve 
leri Bakan Yardımcısı sonrası açıklama tanıtılmasına yö- sil edilmesi gerekti- staj imkanlarından 
Burhanettin Duran’ı yapan Milletvekili nelik önerilerimizi ğini belirtti. daha fazla faydala-
makamında ziyaret Necmettin Erkan, zi- dile getirdik. Görüşmede, nabilmesi için yapıla-
ederek Kırşehir’in ge- yaretin Kırşehir için  Kırşe- dış ticaretin artırıl- bilecek düzenleme-
lişimine katkı sağla- verimli geçtiğini hir’de yürütülen ması, yatırımcıların leri de gündeme ge-
yacak projeler ve ta- ifade ederek, “Dışiş- projeler için ge- Kırşehir’e çekilmesi tirdi. Vekil Erkan, bu 
lepler hakkında isti- leri Bakan Yardımcı- rekli desteklerin ve turizm potansiye- tür fırsatların Kırşe-
şarelerde bulundu. mız Burhanettin sağlanması konu- linin geliştirilmesi hir’in gelecekteki 

Görüşmede, Duran’ı ziyaret ettik. sunda değerli için yapılabilecek insan kaynağına 
ilin kalkınması için Görüşme- Bakan Yardımcı- ortak projeler hak- önemli katkılar sağ-
ulusal ve uluslararası mizde, Kırşe- mız ile fikir alış- kında da değerlen- layacağını vurguladı.
düzeyde yapılabi- hir’imizin ihtiyaç- verişinde bulun- dirmeler yapıldı. (HABER 
lecek çalışmaların de- larını, taleplerini duk. Bu kapsam- MERKEZİ)

Vekil Erkan, Dışişleri Bakan Yardımcısı 
Burhanettin Duran ile görüştü

Kırşehir Be- mek, doğayı ve belediye ekiplerinin 
lediye Başkanı Sela- tüm canlıları ko- bu çabası, sokak hay-
hattin Ekicioğlu, rumak hepimizin vanlarının yaşam ko-
şehri etkisi altına görevidir. Beledi- şullarını kolaylaştır-
alan yoğun kar yağı- ye olarak bu ko- mayı hedefliyor.
şı nedeniyle yiyecek nuda üzerimize Belediye 
bulmakta zorlanan düşeni yapmaya ekipleri tarafından 
sokak hayvanları için devam edeceğiz.” sürdürülen bu an-
belediye olarak çe- Başkan Eki- lamlı çalışmanın yanı 
şitli önlemler aldıkla- cioğlu, kış şartlarının sıra, vatandaşlar da 
rını ve bu kapsamda ağır geçtiği dönem- bu süreçte duyarlı ol-
şehrin belirli nokta- lerde vatandaşların maya davet ediliyor. 
larına düzenli olarak da bu duyarlılığı gös- Belediye, 
yem ve yiyecek bıra- termesi gerektiğine sokak hayvanları-
kıldığını açıkladı. dikkat çekerek, na düzenli olarak 

Başkan Eki- sokak hayvanlarına yemek ve su bıra-
cioğlu, sokak hay- destek olma çağrı- kılması konusun-
vanlarının zor kış sında bulundu. da vatandaşlar-
şartlarında ya- Başkan Eki- dan destek talep 
şamlarını sürdü- cioğlu, “Kış mevsi- ediyor. 
rebilmeleri için be- minde hepimiz bir Çalışmalar 
lediyenin titizlikle kap yemek ya da kapsamında, gö-
çalışmalar yürüt- bir tas su ile nüllü vatandaşlar- larının yiyecek ve ba- Sokak hayvanları-
tüğünü ifade etti. sokak hayvanları- la iş birliği yapıla- rınma ihtiyaçlarının na duyarlı olmak, 

Başkan Eki- na destek olabili- rak sokak hay- karşılanmasının hem onların yaşamları-
cioğlu, yaptığı açık- riz. Bu duyarlılığın vanlarının yalnız insani hem de vicda- nı kolaylaştırmak 
lamada, sokak hay- şehrimizde arta- bırakılmadığı ni bir sorumluluk ol- hepimizin görevi-
vanlarının yaşam rak devam etme- ifade edildi. duğunu dile getirdi. dir. 
hakkının korunması- sini temenni edi- Kırşehir Be- Belediye yet- Bu çalış-
nın bir insanlık göre- yorum.” diyerek top- lediyesi’nin sokak kilileri, kış boyunca malara destek 
vi olduğunu vurgula- lumsal sorumluluğun hayvanlarına yönelik sokak hayvanlarına olan tüm vatan-
yarak şu ifadeleri kul- önemine vurgu bu duyarlı çalışması, yönelik çalışmaların daşlarımıza te-
landı: yaptı. vatandaşlardan kesintisiz devam ede- şekkür ediyorum.” 

“Kar yağışı- Kırşehir Be- büyük takdir topladı. ceğini ve hayvanla- diyerek hem beledi-
nın yoğun olduğu lediyesi ekipleri, kar Şehirde ya- rın açlık ve soğuk yenin hem de vatan-
ve doğa örtüsü- yağışının etkili oldu- şayan birçok kişi, be- gibi olumsuzluklar- daşların bu konuda 
nün karla kaplan- ğu günlerde sokak lediyenin bu girişimi- dan korunması için gösterdiği çabaların 
dığı dönemlerde, hayvanlarının sıkça ni desteklediklerini gerekli tüm önlemle- önemine işaret etti.
sokak hayvanları- bulunduğu belirle- belirterek sokak hay- rin alınacağını açık- (FİLİZ ÖZ)
nın barınması ve nen noktalara yem vanlarının korunması ladı. 
aç kalmaması için ve yiyecek bırakarak için üzerlerine düşe- Başkan Eki-
belirli noktalara onların aç kalmaları- ni yapacaklarını cioğlu, son olarak, 
düzenli olarak nı önlemeye yönelik ifade etti. “Bu dünya sadece 
yem ve yiyecek bı- çalışmalar yürütüyor. Vatandaşlar, bizim değil; diğer 
rakıyoruz. On- Özellikle yi- özellikle yoğun kar canlılarla paylaş-
ların da yaşam yecek bulmanın zor- yağışının olduğu gün- tığımız ortak bir 
hakkını gözet- laştığı kış günlerinde lerde sokak hayvan- yaşam alanı. 

Kırşehir Belediyesi’nden 
sokak hayvanlarına destek

Kırşehir’in Akpınar ilçesi Kaymaka-
mı Ali Erdoğan, ilçe genelindeki kamu hiz-
metlerinin işleyişini yerinde incelemek ama-
cıyla Akpınar İlçe Tapu Müdürlüğü ve İlçe 
Nüfus Müdürlüğü’nü ziyaret etti.

 Ziyaretler sırasında, müdürlüklerin 
çalışmaları ve vatandaşlara sunduğu hiz-
metler hakkında detaylı bilgi aldı.

Kaymakam Erdoğan, ilk olarak Ak-
pınar İlçe Tapu Müdürlüğü’ne gerçekleştir-
diği ziyarette, Müdür Nail Bakan’dan kuru-
mun işleyişi, personel durumu ve yapılan iş- her zaman önceliğimizdir. Bu doğrultuda siz-
lemlerle ilgili bilgi aldı. lerin özverili çalışmaları büyük önem taşı-

Kurumun karşılaştığı sorunları din- yor." dedi.
leyen ve çözüm önerileri üzerinde duran Er- Ziyaretler sırasında müdürlüklerdeki 
doğan, vatandaş memnuniyetinin önemine fiziki koşulları ve çalışma ortamlarını da in-
vurgu yaparak, personellere özverili çalış- celeyen Kaymakam Erdoğan, kurumların 
malarından dolayı teşekkür etti. daha etkin bir hizmet sunması için gerekli 

Daha sonra İlçe Nüfus Müdürlü- görülen konular hakkında ilgili birimlerle ko-
ğü’nü ziyaret eden Kaymakam Erdoğan, ordinasyon sağlayacağını ifade etti.
Müdür V. Şükrü Cengiz ile bir araya geldi. Kaymakam Ali Erdoğan’ın bu ziya-

Burada, nüfus kayıt işlemleri, yeni retleri, kamu hizmetlerinin verimliliğini artır-
kimlik kartı başvuruları ve diğer hizmetlerle maya yönelik hassasiyetini bir kez daha or-
ilgili bilgi alan Erdoğan, müdürlüğün ihti- taya koyarken, personeller tarafından da 
yaçlarını ve vatandaşların taleplerini değer- memnuniyetle karşılandı. 
lendirdi. Bu tür temasların, ilçedeki kamu ku-

Kurum çalışanlarına başarılar dile- rumları arasındaki iletişimi güçlendirdiği ve 
yen Kaymakam Erdoğan, "Vatandaşlarımıza hizmet kalitesini artırdığı belirtildi.
kaliteli, hızlı ve güler yüzlü hizmet sunmak (HATİCE SÜRMELİ)

Akpınar Kaymakamı Ali 
Erdoğan'dan kurumlara ziyaret
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19 Mayıs 2024 tarihi Atatürk’ün 
Samsun’a çıkışının 105’nci yıldönümü Yeni-
çağ Gazetesi’nin Atatürk’ün “Bu millet esir 
yaşamaktansa, mahvolsun daha iyidir. 

Öyleyse ya istiklal ya ölüm” özde-
ğişi ile Nisan ayının son haftasında yazma-
ya başladığım yazı dizimizi bitirirken emek-
li Tuğgeneral Dr. Naim Babüroğlu’nun 
Çöküş mü, Çıkış mı kitabında yer verdiği 
Rahmi Apak’ın “Yetmişlik Bir Subayın Anı-
ları”kitabından alıntı yaptığı Osmanlı Dev- yok. 
letinin çöküşü’nün cehalet olduğunu vur- Sözün kısası, ülkedeki cahilliğin 
guladığı ve bugüne kadar pek bilinmeyen Latin alfabesine geçmesi ile ilgisi olmadığı, 
bu anılarını bir kısmını geçen hafta yaz- tek sebebin Arap alfebesinin Allahın kelamı 
mıştım. diyerek okullarda öğretilmeye çalışılması-

“Bugün de Rahmi Apak’ın anıları- dır. 
na yazmaya devam edeceğim. Medreselerde Arap alfabesi ile eği-

Rahmi Apak, İkinci Abdülhamit dö- tim-öğretim gören ve bu okullardan 
neminde, Balkan ve Kurtuluş Savaşı’nda mezun olan öğrenciler bırak arapça konuş-
görev yapan bir subaydır. mayı yazmayı bile beceremekte idiler )

“Yetmişlik Bir Subayın Anıları” adlı Rahmi Apak, kitabının başka bir 
kitabında, Balkan Savaşı sırasında yaşadığı bölümünde şunları yazmıştı: 
bir olayı şöyle anlatıyor İslam dininin önderleri olan ulema 

Türk polisi, bir yabancı vapura ka- sınıfı ki, bunlara hoca denilirdi, medrese 
rasularımızda bile giremezdi. denilen camilerin bir köşesine eklenmiş 

İstanbul’dan kaçmak isteyenler, olan taş, havasız okullardan yetişirdi. 
bir cani bile olsa, bir yabancı vapura kapa- Bunların genel bilgileri hiç yoktu. 
ğı attığında hükümet bunu vapurdan ala- Din ilmini Arap dili ile öğrenmeye çalışırlar-
mazdı… dı. 

Beyoğlu’nda dükkan ve mağazala- 2o Yıl medresede Arapça okuduk-
rın tabelaları Fransızca idi. İ ları halde bir kelime Arapça konuşamazlar-

şte, kendi öz yurdumuzda gördü- dı. Bunlar askerlik görevinden kaç-
ğümüz bu aşağılık manzara yüreğimizi ya- mak için medreseye giderlerdi. Softalar as-
kıyordu. kerlik yapmazdı. 

Hayret edilmesin, Sultan Abdülha- Halk, Bayram fitre paralarını bun-
mit devletin başında kaldığı sürece elektri- lara verirdi. 
ği ve otomobili ( günah diye) memlekete 1907 yılında , İstanbul’dan Sela-
sokmadı. nik’e gidecek olan bir vapurda 300 kadar 

Telefonu da sokmadı, uzaklardan softa ile tatil nedeniyle memleketlerine 
iç düşmanları birbirleri ile gizlice konuşup giden 150 kadar Herp Okulu öğrencisi 
ta kumpas kurmasınlar diye (Burada yeri vardı… 
gelmişken bir anekdota yer vereyim. Askeri öğrencilerin bazıları ile sof-

Padişah Abdülaziz’e İngiliz kraliçe- talar arasında kavga çıkar… Gemi kaptanı, 
si tarafından bir kilisenin onarımında ve ya- Dedeağaç’a gelince yardım ister. 
pımında yardımcı olduğu için bir otomobil Olay telgrafla padişaha bildirilir. Pa-
hediye edilir. dişahtan emir gelir, asıl suçlu oal saftalara 

Bu otomobil İstanbul sokakların- dokunulmaz, fakat kavgaya giren girme-
dan giderken halk, şeytanın arabası geli- yen tüm Harp okulu öğrencileri vapurdan 
yor diye kaçar ve sokakları boşaltırlarmış. çıkartılıp, Dedeağaç’ta gözaltına alınırlar. 

Padişah, nihayet bu otomobili Sa- Bu softalar, İstiklal Savaşı’nda 
rayburnundan denize attırmış. kötü rol oynadı. Çünkü softalar geri ve po-

Yine Osmanlı Devleti’nde Şeyhülis- zitif (ispatlanmış) bilim düşmanıydı… 
lam din ulemaların para kazanmalarına Bu dönemde, medrese Harp 
engel olacak diye matbaayı yasaklamıştır. Okulu’na üstün kılınmıştı. Medresenin, 

Bu yüzden matbaanın Osmanlı Harp okulu’ndan, üniversitelerden, akıl ve 
Devleti’ne 300 yıla yakın geç gelmesi de bilimden üstün tutulduğu bu dönem Os-
halkın cehalet içinde yaşamalarına katkı manlı Devleti’nin sonunu hazırlıyordu.
sağlamış. Osmanlı döneminde, 2. Abdülha-

Yapılan veya yapılacak yenilikler mit devrinde doğmadan üsteğmen olunur-
de yine bunlar tarafından gevur icadı du. Rahmi Apak, bu konuda şöyle yazmış: 
günah diye engel olmuşlar. Harp Okulu’na bağlı bir de soylu 

Tabii bu zaman zarfında batı yapı- sınıf vardı. Bunlar büyük paşaların oğulları 
lan icat ve yeniliklerle teknolojilerini geliş- olup hemen hepsinin rütbeleri vardı. 
tirmiştir. Daha anasının karnında kendisine 

Batı teknolojide ilerlerken bu yüz- üsteğmen, sünnet oldukları zaman yüzbaşı 
yıllarda Osmanlı’da cehalet içinde yüzme- ve Harp Okuluna girince de binbaşılık rüt-
ye devam etmiştir. besi verilmişti. Ramazan günlerinde cami-

1923 yılında yapılan nüfus sayı- lerde verilen vaizlerde… 
mında ülkenin nüfusu 13 milyon, okuma ‘Cennet kılıçların gölgesi altındadır. 
yazma oranı ise yüzde beş, bu oranın yarı- Allah yolunda kavga ediniz’ gibi sözler he-
dan çoğu Ermeni, Rum, Yahudi gibi azın- pimizin ezberinde idi. 
lıklara ait. Cehennemden kendimizi kurtar-

Atatürk’ün 1928 yılında Latin alfa- mak için savaş meydanlarında can ver-
besine geçmesinden sonra okuma yazma mekten başka çare yoktu. 
oranı hızla artmış 1936 yılında bu oran Bu sayede günahlı analarımızı ve 
yüzde yirmi altıya çıkmış. babalarımızı, sevdiklerimizden 70 kişiyi de 

Hani bazı siyasetçilerimizin dediği cennete sokmak imtiyazını kazanmış ola-
gibi yattık kalktık cahil uyandık diye bir şey caktık.

Kırşehir Ahi samlı bir sunum ger- formans Takibi: St- ları söyledi: Bu sistem, yükse-
Evran Üniversitesi çekleştirildi. ratejik hedeflerin ger- “BKYS, Tür- köğretim kurumları-
(KAEÜ), yerli ve Şimşek, çekleşme düzeyleri- kiye’nin kalite yö- nın kalite süreçlerine 
ödüllü yazılımı Bü- BKYS’nin ISO 9001 nin sürekli izlenmesi. netimi alanında büyük katkı sağlaya-
tünleşik Kalite Yöne- 2015 Kalite Yönetim BKYS’nin ay- dünya standartla- cak niteliktedir.” 
tim Sistemi (BKYS) Sistemi standartları- rıca Yükseköğretim rına ulaşması için dedi.
ile Türkiye’nin yük- na uygun olarak ha- Kalite Kurulu önemli bir proje- Kırşehir Ahi 
seköğretim alanın- zırlandığını ve yük- (YÖKAK) kriterlerini dir. Evran Üniversite-
daki gelişimine katkı seköğretimde süreç karşılayacak bir alt- Kırşehir si’nin yerli ve yenilik-
sunmaya devam edi- yönetimi, perfor- yapı sunduğunu be- Ahi Evran Üniver- çi projelerle ulusal 
yor. mans yönetimi, pay- lirten Şimşek, bu sis- sitesi olarak, bi- ve uluslararası alan-

Üniversite daş ilişkileri ve risk temin üniversitelerin limsel çalışmaları- da adından söz ettir-
yönetimi, BKYS’yi yönetimi gibi kritik ih- performans ölçütleri- mız ve Ar-Ge pro- meye devam ettiği, 
diğer üniversite ve tiyaçları karşılamak ni etkin bir şekilde iz- jelerimizle ülke- BKYS’nin yükseköğ-
kurumlara tanıtarak üzere tasarlandığını lemelerine olanak ta- mizin sanayi ve retim sektöründe 
kalite yönetimi ala- vurguladı. nıdığını ifade etti. teknoloji alanın- yeni bir standarda 
nında fark yaratıyor. Sunumda, "Ülkemize Katkı daki gelişimine öncülük ettiği belirti-

Bu kapsam- BKYS’nin şu özel- Sunmaya Devam katkıda bulunma- liyor. 
da, KAEÜ Rektörü likleri ele alındı: Edeceğiz” yı sürdüreceğiz.” Bu ziyaretin 
Prof. Dr. Mustafa Süreç Yönetim Mo- KAEÜ Rektö- Ziyaretten ardından BKYS’nin 
Kasım Karahocagil dülü: Tüm iş süreç- rü Prof. Dr. Mustafa duyduğu memnuni- daha geniş bir kitle 
ve Rektör Yardımcısı, lerinin PUKÖ (Planla- Kasım Karahocagil, yeti dile getiren tarafından benim-
aynı zamanda Kalite Uygula-Kontrol Et- ülkenin ihtiyacına İstanbul Sağlık ve senmesi ve uygula-
Yönetim Koordinatö- Önlem Al) döngüsü uygun projeler üret- Teknoloji Üniversite- maya geçirilmesi he-
rü Prof. Dr. Hüseyin çerçevesinde izlen- menin ve bunları ha- si Rektörü Prof. Dr. defleniyor.
Şimşek, 26 Kasım mesi. yata geçirmenin gu- Buğra Özen, Kırşehir KAEÜ’nün 
2024 tarihinde Faaliyet Planı Mo- rurunu yaşadıklarını Ahi Evran Üniversi- BKYS projesi, yalnız-
İstanbul Sağlık ve dülü: Planlanan fa- belirtti. tesi’nin kalite yöneti- ca bir yazılım değil, 
Teknoloji Üniversite- aliyetlerin etkili ve Rektör Ka- mi konusundaki ba- aynı zamanda Türki-
si Rektörü Prof. Dr. verimli şekilde yöne- rahocagil, şarısını takdir ettiğini ye’nin eğitimdeki ka-
Buğra Özen’i ziyaret tilmesi. BKYS’nin hem üni- belirtti. lite hedeflerine ulaş-
etti. Risk Yönetim Mo- versiteler hem de Özen, “Üni- masına yönelik 

Ziyarette, dülü: Kurumsal risk- diğer kurumlar versitemizi ziyaret önemli bir adım ola-
Prof. Dr. Hüseyin lerin tanımlanması için büyük kolay- ederek BKYS’yi tanı- rak değerlendiriliyor.
Şimşek tarafından ve yönetimi. lıklar sağladığını tan KAEÜ yönetimi- (ÜMMÜGÜLSÜM 
BKYS ile ilgili kap- Stratejik Plan Per- dile getirerek şun- ne teşekkür ederim. EROĞLU)

KAEÜ’nün BKYS Projesi İstanbul Sağlık 
ve Teknoloji Üniversitesine tanıtıldı

Kırşehir amacına yönelik ola- turma çalışmalarımız tesi’nde düzenlenen afet bilincini yaygın-
AFAD İl Müdürlüğü, rak aralıksız sürdü- tüm hızıyla devam eğitime, hem öğren- laştırmak olduğunu 
Ahi Evran Üniversi- rüldüğü belirtildi. ediyor.” ciler hem de fakülte vurguladı. Üniversite 
tesi Ziraat Fakültesi Açıklama- Gerçekleşti- çalışanları yoğun ilgi öğrencilerinin yanı 
öğrencilerine yönelik da şu ifadelere rilen eğitimlerde, gösterdi. sıra toplumun farklı 
olarak afet farkında- yer verildi: afetlere hazırlık sü- Kırşehir kesimlerine yönelik 
lık eğitimi düzenledi. “2024 yılı reçlerinde bireysel AFAD İl Müdürlüğü eğitim programları-

2024 yılı eği- eğitim faaliyetlerimiz ve toplumsal bilincin eğitmenleri, interak- nın planlandığı da 
tim faaliyetleri kap- kapsamında, Ahi artırılması, olası afet tif bir yöntemle katı- ifade edildi.
samında gerçekleşti- Evran Üniversitesi Zi- durumlarında yapıl- lımcılara bilgi aktara- Bu anlamlı 
rilen bu programla, raat Fakültesi öğren- ması gerekenler ve rak, afet farkındalığı- eğitim programı, 
afetlere karşı birey- ci ve çalışanlarına yö- afet sonrası alınacak nı artırmaya yönelik gençlerin afetlere 
sel ve toplumsal bi- nelik afet farkındalık tedbirler detaylı bir uygulamalı çalışma- karşı daha bilinçli bi-
lincin artırılması he- eğitimi düzenlendi. şekilde ele alındı. lar gerçekleştirdi. reyler olarak yetiş-
defleniyor. İl AFAD Mü- Eğitime katı- Kırşehir mesine katkı sağlar-

Kırşehir dürlüğümüz eğit- lan öğrenciler, afet- AFAD İl Müdürlüğü, ken, Kırşehir AFAD İl 
AFAD İl Müdürlü- menlerince gerçek- lere karşı bilinçlen- afet farkındalık eği- Müdürlüğü’nün top-
ğü’nden yapılan leştirilen afet farkın- menin ve hazırlıklı ol- timlerine yıl boyunca lumsal bilinci artır-
açıklamada, eğitim dalık eğitimlerimiz manın önemini bir devam edeceğini be- maya yönelik çalış-
faaliyetlerinin afetle- ile bireylerden başla- kez daha kavradıkla- lirterek, hedeflerinin malarına bir örnek 
re karşı dirençli bir yarak, afetlere karşı rını belirtti. bireyden başlayarak teşkil etti.
toplum oluşturma dirençli toplum oluş- Ziraat Fakül- toplum genelinde (SEVGİ ER)

Kırşehir AFAD’dan Ziraat Fakültesi 
öğrencilerine afet farkındalık eğitimi
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 Vatikan'da 
Uluslararası Teoloji 
Komisyonu'nun top-
lantısında konuşan 
Papa, daha önce ilk 
kez haziranda dile 
getirdiği Birinci İznik 
Konsili'nin yıl dönü-
mü için Türkiye'ye 
gitme isteğinden bir 
kez daha bahsetti.
 Papa Fran-
ciscus, burada yaptı-
ğı konuşmada, ge-
lecek yıl "Jübile 
Yılı"nı kutlayacakları-
nı ifade ederek, "Bu 
Kutsal Yıl boyunca, 
aynı zamanda ilk 
büyük ekümenik kon-
sil olan İznik Konsi-
li'nin 1700. yıl dönü-
münü kutlama fırsa-

tına da sahip olaca-
ğız. Oraya, Türki-
ye'ye gitmeyi düşü-
nüyorum." dedi.
 Katoliklerin 
ruhani lideri, "Bu 
Konsil, Kilise'nin ve 
aynı zamanda tüm in-
sanlığın yürüyüşün-
de bir dönüm nokta-
sıdır." ifadesini kul-
landı.
 Papa, 28 Ha-
ziran'da da Aziz Pet-
rus ve Aziz Pavlus 
dini bayramı dolayı-
sıyla Fener Rum Pat-
rikhanesi'nden bir he-
yeti kabul ettiği sıra-
da ilk kez İznik'e 
gitme isteğinden 
bahsetmişti.
 Vatikan Dev-

letlerle İlişkiler Sek-
reteri Monsenyör 
Paul Richard Gallag-
her, Türkiye'nin Vati-
kan Büyükelçiliğince 
28 Ekim'de düzenle-
nen Cumhuriyet Bay-
ramı resepsiyonunda 
yaptığı konuşmada, 
Hristiyanlık tarihinde 
geçen bazı kutsal 
yer ve etkinliklerin 
Türkiye'de bulundu-
ğunu belirterek, "İlk 
8 konsilin yeriydi. 
 Bu bağlam-
da, gelecek yıl jübile 
kutlamaları sırasında 
gerçekleşecek çok 
önemli bir etkinlik ha-
zırlıyoruz.
  Gelecek yıl, 
325 yılında antik 

kent Nicea, bugünkü 
İznik kentinde ger-
çekleşen ilk konsilin 
1700. yıl dönümüne 
işaret ediyor." ifade-
lerini kullanmıştı.
 Birinci İznik 
Konsili, Roma İmpa-
ratoru I. Konstanti-
nos'un çağrısıyla 
Hristiyanlıkta kiliseye 
bağlı bütün pisko-
posların katılımıyla 
325 yılında düzen-
lenmişti. 
 Hristiyanlık 
tarihi açısından 
önemli kabul edilen 
konsilde önemli dini 
konular tartışılıp, ka-
rara bağlanmıştı.
 Papa Fran-
ciscus, Türkiye'yi 

daha önce 2014 yı-
lında ziyaret etmişti.
 Türkiye'ye 
Papa Franciscus dı-
şında, 2006'da Papa 
16. Benediktus, 
1979'da Papa 2. Io-
annes Pavlus ve 
1967'de Papa 6. Pav-
lus birer ziyaret ger-
çekleştirmişti. 
(ANADOLU 
AJANSI)

 Avrupa Birli-
ği (AB) ve Türkiye 
Cumhuriyeti tarafın-
dan finanse edilen 
"Türkiye'de İklim De-
ğişikliğine Uyum Ey-
leminin Güçlendiril-
mesi Projesi" kapsa-
mında Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı İklim 
Değişikliği Başkanlığı 
ile Birleşmiş Milletler 
Kalkınma Programı 
(UNDP) Türkiye iş 
birliğiyle hazırlanan 
portalın tanıtımı için 
Ankara'da bir otelde 

program düzenlendi.
 Programa, 
Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Ba-
kanlığı İklim Değişik-
liği Başkan Yardımcı-
sı Orhan Solak, 
UNDP Türkiye 
Mukim Temsilci Yar-
dımcısı Miodrag Dra-
gisic, AB Delegasyo-
nu Yeşil ve Kapsayıcı 
Büyüme Bölüm Baş-
kanı Virve Vimpari 
ve davetliler katıldı.
 Solak, prog-
ramda, iklim değişik-
liğinin Türkiye ve 

dünya gündeminin 
en üst sıralarında 
yer alan küresel bir 
kriz haline geldiğine 
dikkati çekti.
 Solak, dün-
yada ve Türkiye'de 
iklim değişikliğine 
bağlı olarak sıklık ve 
şiddeti artan afetler-
le karşı karşıya ka-
lındığını söyleyerek, 
"Afetler, ulaşım, 
enerji, sanayi altya-
pılarımızı ciddi an-
lamda olumsuz şe-
kilde etkiliyor ve biz-
lere çevresel, ekono-

mik ve sosyal mali-
yetler getiriyor. 
 Bu anlamda 
iklim krizi bir öncelik 
halinde." dedi.
 Risk ve teh-
ditlerin sadece afet-
lerle de sınırlı olma-
dığını kaydeden 
Solak, küresel teda-
rik zincirlerinin bo-
zulması, üretim 
alanlarının daralma-
sı, su krizi, gıda krizi 
ve hatta iklim göçle-
rine varan çok sayı-
da risk ve tehditlerle 
karşıya kalındığına 

dikkati çekti.
 Solak, bu an-
lamda hem ülkelerin 
hem yerel yönetim-
ler hem de sektörle-
rin iklim kriziyle mü-
cadeleyi planlama 
araçlarının ön safla-
rına tutmak zorunda 
olduğunu belirterek, 
doğru, güncel ve eri-
şilebilir verinin ol-
dukça kritik öneme 
sahip olduğunu vur-
guladı.
 Portalı, Tür-
kiye için önemli bir 
araç olarak planla-
dıklarını ve geliştir-
diklerini kaydeden 
Solak, "Türkiye'deki 
iklim değişikliğiyle il-
gili kamunun, aka-
deminin, sivil toplum 
kuruluşlarının üretti-
ği verilerin bu plat-
form üzerinden doğ-
rulanmış, bilimsel ve 
güncel şekilde payla-
şımını hedefliyoruz. 
 Bu da hazır-
lanacak olan planla-
ma araçlarının da 
doğruluğu ve niteliği 

açısından oldukça kri-
tik öneme sahip." ifa-
delerini kullandı.
 "Çalışma-
larımızın sonuçla-
rını İklim Portal 
üzerinden payla-
şacağız”
 Solak, por-
talda Avrupa Çevre 
Ajansı'nın "Climate-
ADAPT" ve ajansa 
üye ülkelerin veri ta-
banını dikkate aldık-
ları bilgisini vererek, 
böylelikle e-Devlet 
üzerinden de erişile-
bilecek, Türkiye'ye 
özgü bir çalışmayı ta-
sarladıklarını söyledi.
 Kamu, özel 
sektör, STK'ler ve 
akademiye İklim Por-
tal'a girmiş oldukları 
veriler için teşekkür 
eden Solak, şöyle 
devam etti:
 "Bundan 
sonrasında da bu 
platformun sağlıklı 
şekilde ilerleyebilme-
si için bu veri girişle-
rinin düzenli olarak 
devamının gerektiği-

ni de belirtmek isti-
yorum. 
 Sadece veri 
tabanı olarak değil, 
aslında doğa temelli 
çözümler, fayda-
maliyet analizleri ve 
sera gazı envanterle-
rinin hazırlanması 
için gerekli olan 
araçları da bu veri ta-
banı üzerinden siz-
lerle paylaşmış ola-
cağız. 
 Aynı zaman-
da İklim Değişikliği 
Başkanlığı olarak ha-
zırladığımız strateji, 
eylem planları ve 
iklim projeksiyon ça-
lışmalarımızın sonuç-
larını bu İklim Portalı 
üzerinden paylaşa-
cağız."
 Solak, por-
talın Türkiye'nin 
iklim değişikliğiyle 
mücadelesinde 
önemli bir araç ola-
rak kullanılacağını, 
portalın daha fazla 
güncellenerek ve ge-
liştirilerek paydaşla-
ra önemli bir hizmet 

sağlayacağını ümit 
ettiğini söyledi.
Portal hakkında
 İklim Porta-
lı'yla, bilinçli karar 
alma süreçlerine 
katkı sağlayan ve far-
kındalık yaratılması-
na katkıda bulunan 
ulusal bir iklim deği-
şikliği arşivi oluştu-
rulması hedefleniyor.
 İklim eylem 
planlarındaki ilerle-
menin izlenmesi, ra-
porlanması ve payla-
şılması için bir ara-
yüz sunan portal, çe-
şitli paydaşlar ve ku-
ruluşlar tarafından 
kaydedilen ilerleme-
nin Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından 
izlenmesine de ola-
nak tanıyor.
 Kullanıcılar, 
portal sayesinde Tür-
kiye'nin iklim deği-
şikliği politikaları, ulu-
sal stratejileri ve 
eylem planları hak-
kında bilgi edinme, 
güncel ulusal ve 

uluslararası mevzuat 
ile düzenlemeler hak-
kında bilgi sahibi 
olma, ayrıca araştır-
ma, rapor ve eğitim 
materyallerine erişim 
gibi imkanlardan fay-
dalanabilecek.
 Portalda, sera 
gazı emisyonları, sı-
caklık değişimleri ve 
yağış oranları gibi Tür-
kiye'nin iklim değişikli-
ği verilerine ilişkin ana-
lizler de yer alıyor. 
 Bu sayede kul-
lanıcılar, iklim değişikli-
ğiyle mücadelede kilit 
öneme sahip verilere 
erişebilecek, bu verile-
ri kullanabilecek ve iş 
birliği yoluyla geliştire-
bilecek.
 Kullanıcılar ay-
rıca, interaktif bir hari-
ta ve takvim aracılığıy-
la ülke genelinde yü-
rütülen projeler, çalış-
taylar ve eğitimler gibi 
iklim değişikliğiyle ilgili 
tüm faaliyet ve etkin-
likleri takip edebilecek.
(ANADOLU 
AJANSI)

 - Kırşehir'de 
öğretmenler, şehit 
öğretmenler anısına 
Gönül Dağı'na dü-
zenlediği yürüyüşte 
fidan dikimi gerçek-
leştirdi.
 İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü ve 
Türkiye Dağcılık Fe-
derasyonu Kırşehir İl 
Temsilciliği işbirliğiy-
le gerçekleştirilen et-
kinlikte, Kaman ilçe-
sine bağlı Demirli kö-
yünde bir araya 
gelen 45 öğretmen, 

köy meydanında yü-
rüyüşe başlayarak 
1840 metre yüksek-
liğe sahip Gönül 
Dağı'nın zirvesine tır-
mandı. Yürüyüş sıra-
sında Kırşehir 
Orman İşletme Mü-
dürlüğü tarafından 
belirlenen bir alana 
öğretmenler fidan 
dikti ve alana "Şehit 
Öğretmenler Fidanlı-
ğı" ismi verildi.
 Zirveye ula-
şan öğretmenler gön-
dere Türk bayrağı çe-

kerek şehit öğret-
menler anısına saygı 
duruşunda buluna-
rak İstiklal Marşı'nı 
okudu. Etkinliğin ar-
dından Türk Kızılay 
Kırşehir Şubesi tara-
fından Demirli kö-
yünde öğretmenlere 
ve vatandaşlara 
çorba ve çay ikram 
edildi.
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdürü 
Yusuf Yasin Gülşen, 
şehit öğretmenlerin 
aziz hatıralarını ya-

şatmak istediklerini 
belirtti.
 Etkinliğe, Kır-
şehir Orman İşletme 
Müdürü Mustafa Çan-
kaya, Türkiye Dağcı-
lık Federasyonu Kır-
şehir İl Temsilcisi 
Erdal Özbek, Türk Kı-
zılay Şube Başkanı 
Osman Eroğlu, dağ-
cılar, jandarma ve 
emniyet personeli, 
MEB AKUB ve UMKE 
personelleri ile öğ-
retmenler katıldı. 
KIRŞEHİR (AA)

Öğretmenler şehit 
meslektaşları için yürüdü

İklim değişikliğiyle mücadele çalışmalarının 
yer aldığı "İklim Portal"ın tanıtımı yapıldı

Papa Franciscus gelecek 
yıl Türkiye'yi ziyaret etme 
isteğini tekrar dile getirdi
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KIRŞEHİR AHİ EVRAN ÜNİVERSİTESİ
 REKTÖRLÜĞÜNDEN

(İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı)
SİMİT VE POĞAÇA İLE ÇİĞKÖFTE BÜFESİNİN 

KİRAYA VERİLMESİ İŞİ İHALE İLANI

ILN02082982

Resmi İlanlar www.gov.tr’de

DERİN METRAJLI İÇME SUYU KUYUSU YAPIM İŞİ 4734 sayılı Kamu İhale Kanunu-
nun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda 
yer almaktadır:
İKN : 2024/1633380
1-İdarenin
a) Adı : KIRŞEHİR BELEDİYESİ SU VE KANALİZASYON  
                                                      MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : KIRŞEHİR MERKEZ/KIRŞEHİR
c) Telefon ve faks numarası : 3862131023 - 3862131326
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet say-
fası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : DERİN METRAJLI İÇME SUYU KUYUSU YAPIM İŞİ
b) Niteliği, türü ve miktarı : DERİN METRAJLI İÇME SUYU KUYUSU YAPIM 
                                                      İŞİ (Özel Teknik Şartname, Bağlı Bulunduğu Söz-
                                                      leşme ve Eklerine Uygun 5 Adet İçme Suyu Ku- 
                                                      yusunun Yapım İşi. (140 Km Su Sondaj Makinası 
                                                      ve Her türlü Malzeme ve Ekipmanın Her Türlü  
                                                      Yolda 1 Km Mesafeye Taşıma Ücreti - İçme, Kul-
                                                      lanma Suyu Sondaj Kuyusu, 1.100 Mt 3. Grup Li-
                                                      toloji Tanımlamalarına Göre 10"-12 1/4"Arası 
                                                      Çaplarda Su Sondaj Kuyusu Açılması, 20 m³ Ku- 
                                                      yu Yeri Hazırlığı Kuyu Ağzı Düzenlemesi ve Bo-
                                                      ğaz Betonu Yapılması ve Ekli Listede Belirtilen 
                                                      İşler.)
                                                      Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
                                                      içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Kırşehir Belediyesi Su ve Kanalizasyon İşleri
                                                        Müdürlüğü
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 90 (Doksan) takvim günü-
                                                      dür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün 
                                                      içinde yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 16.12.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : NEŞET ERTAŞ    
                                                            KÜLTÜR VE SANAT MERKEZİ İHALE SERVİSİ
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri 
ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmek-
tedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı 
alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişilğin 
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ti-
caret odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya 
da serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve 
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu 
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken krite-
rler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriter-
ler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif e-
dilen bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere iliş-
kin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak 
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
11/06/2011 tarih ve 27961 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe giren 
Yapım İşlerinde Benzer İş Grupları Tebliği’nin madde: 2.7-“ İhale konusu işin (Ek-
1) de yer alan listede bulunan hiçbir gruba dahil olmadığı ya da edilemediğinin 
tespiti halinde ise, benzer iş belirlenmesi niteliğine göre, Yapım İşleri İhaleleri Uy-
gulama Yönetmeliği’nin 3’üncü maddesinde yapılan benzer iş tanımına uygun o-
larak ve rekabeti engellemeyecek şekilde yapılacaktır.” hükmü gereğince:
Kamuya veya Özel Sektöre gerçekleştirilen her türlü sondaj açım işleri
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Jeoloji Mühendisliği
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif ve-
recek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorun-
ludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen bi-
rim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imza-
lanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1,2
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedile-
cektir.
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Kırşehir Yeşilay Şubesi’nden Alkol 
Farkındalık Haftası etkinliği

lum üzerindeki dı ve bağımlılıkla mü-
olumsuz etkileri de- cadelede kullanılabi-
taylı şekilde ele alın- lecek yöntemler pay-
dı. laşıldı.

Yeşilay tem- Standı ziya-
silcileri tarafından ya- ret eden gençler, 
pılan bilgilendirmede alkol bağımlılığından 
şu noktalar vurgu- korunmanın yolları 
landı: ve Yeşilay’ın sundu-
Fiziksel Sağlık ğu destek hizmetleri 
Üzerindeki Zarar- hakkında detaylı 
lar bilgi alma fırsatı 

Alkol, kara- buldu.
ciğer sirozu, kalp ve Yeşilay’ın 
damar hastalıkları, hi- gençlere yönelik ba-
pertansiyon, mide ül- ğımlılıkla mücadele 
seri ve çeşitli kanser çalışmalarının devam 
türleri gibi birçok edeceği belirtilirken, 
ciddi sağlık sorunu- toplumu bilinçlendir-
na yol açabilir. Ayrı- me faaliyetlerinin ar-
ca, bağışıklık siste- tırılacağı ifade edildi. 
mini zayıflatarak vü- Yeşilay Şu-
cudu enfeksiyonlara besi yetkilileri, genç-
karşı savunmasız lerin sağlıklı bir 
hale getirir. yaşam sürdürebil-
Psikolojik Sağlık meleri için eğitici ve 
Üzerindeki Etkiler destekleyici faaliyet-

Alkol kullanı- lere önem verdikleri-
mı, depresyon, ank- ni belirterek şu me-
siyete ve uyku bo- sajı verdi:
zuklukları gibi psiko- “Gençleri-
lojik rahatsızlıkları te- miz, bağımlılıklardan 
tikleyebilir. Bağımlılık uzak, sağlıklı ve bi-
riski, bireylerin sos- linçli bireyler olarak 
yal ve iş hayatında geleceğe hazırlan-
sorunlar yaşamasına malıdır. Bizler, Yeşi-
neden olur. lay olarak, onların 
Toplumsal Etkiler bu süreçte her 

Alkolün aile zaman yanında ol-
20-26 Kasım Yeşilay Şu- de topluma ciddi za- içi şiddet, trafik ka- maya devam edece-

Alkol Farkındalık Haf- besi, etkinliğin dü- rarlar veren bir zaları, iş gücü kaybı ğiz. Eğitim, bilinçlen-
tası kapsamında, Kır- zenlenmesinde katkı madde. Bu zararları ve toplumsal huzur- dirme ve destek hiz-
şehir Yeşilay Şubesi, sağlayan KYK Yurt gençlerimize anlat- suzluğa neden oldu- metlerimizle bağımlı-
gençlerin bilinçlen- Müdürü Nurullah mak, onları bağımlı- ğu ifade edildi. Bu et- lıkların önüne geç-
mesine yönelik an- Soylu’ya teşekkür lıklardan korumak ve kilerin toplumun meyi hedefliyoruz.”
lamlı bir etkinlik dü- etti. sağlıklı bir yaşamı genel refahını tehdit Etkinlik, 
zenledi. “Gençlerin bilinç- teşvik etmek için ça- ettiğine dikkat çekil- gençler arasında 

Erol Güngör lenmesi İçin çalı- lışmalarımıza devam di. büyük bir ilgiyle kar-
KYK Yurdu’nda açı- şıyoruz” ediyoruz. Etkinlik kap- şılandı. Öğrenciler, al-
lan bilgilendirme Yeşilay Şubesi’nden Etkinliğimiz- samında açılan bilgi- kolün zararları hak-
standında, alkolün yapılan açıklamada, de desteklerini esir- lendirme standında, kında farkındalıkları-
insan sağlığı ve top- etkinliğin amacının gemeyen KYK Yurt öğrencilere Yeşilay’ın nın arttığını ve Yeşi-
lumsal yapıya olan gençleri alkolün za- Müdürümüz Nurullah bağımlılıkla mücade- lay’ın sunduğu bilgi-
zararları konusunda rarları konusunda bi- Soylu’ya teşekkür leye yönelik çalışma- lerle sağlıklı bir 
bilgi verildi. linçlendirmek olduğu ediyoruz. Gençleri- ları hakkında bilgi ve- yaşam için daha bi-

Etkinlik, KYK belirtilerek şu ifade- mizin sağlığı, gelece- rildi. linçli adımlar atacak-
yurdunda kalan lere yer verildi: ğimizin teminatıdır.” Ayrıca, alko- larını ifade etti.
gençler tarafından “Alkol, hem Etkinlikte al- lün zararlarını anla- (ÜMMÜGÜLSÜM 
yoğun ilgi gördü. birey sağlığına hem kolün birey ve top- tan broşürler dağıtıl- EROĞLU)

Eğitim Bir kontenjanı dışın-
Sen Kırşehir Şubesi, da kalan öğret-
mülakatlarda mağ- men adaylarının 
duriyet yaşayan öğ- Sendikamıza baş-
retmen adaylarının vuruları üzerine, 
talepleri doğrultu- eğitim, öğretim 
sunda dava dilekçe- ve hizmet kolun-
lerini hazırladıklarını da yetkili sendika 
açıkladı. olmanın gereği 

Sendika, öğ- olarak kendilerine 
retmenlerin haklarını hukukî destek ve-
savunmak ve süreç- riyoruz. 
te onlara destek Amacımız, 
olmak için gerekli üyelerimizin ve mağ- da, süreç boyunca üzerlerine düşen gö- yetle karşılanırken, 
adımları attıklarını duriyet yaşayan tüm tüm mağdurlara revi yerine getirme- Eğitim Bir Sen’in bu 
belirtti. öğretmen adayları- gereken desteğin ye devam edecekle- konudaki girişimleri-

Eğitim Bir nın haklarını savun- sağlanacağı ve rini vurguladı. nin önemli bir adım 
Sen Kırşehir Şubesi maktır.” hak arama süreci- Ayrıca, sen- olduğu değerlendiri-
tarafından yapılan Sendika, nin etkin bir şekil- dika üyelerinin ve liyor. 
açıklamada, mülakat dava sürecine ilişkin de yürütüleceği mağdurların hakları- Mağdur öğ-
sonucu atama kon- detaylı bilgi almak ifade edildi. nı savunmanın bir retmen adayları, di-
tenjanı dışında kalan ve dilekçe örnekleri- Eğitim Bir sendikal sorumluluk lekçe örnekleri ve sü-
öğretmen adayları- ni temin etmek iste- Sen Kırşehir Şubesi, olduğu ifade edildi. reçle ilgili detaylı 
nın başvuruları üze- yen öğretmen aday- mülakatlarda yaşa- Mülakat bilgi için Eğitim Bir 
rine harekete geçil- larının Eğitim Bir Sen nan mağduriyetlerin mağdurlarına sağla- Sen Kırşehir Şube-
diği ifade edilerek şu şubelerine başvura- giderilmesi ve atama nan bu destek, öğ- si’ne başvurabiliyor.
ifadelere yer verildi: bileceklerini belirtti. süreçlerinde adaletin retmen adayları ta- (HATİCE 

“Atama Açıklama- sağlanması için rafından memnuni- SÜRMELİ)

Eğitim Bir Sen Kırşehir Şubesi’nden 
mülakat mağdurlarına hukukî destek
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 Çiçekdağı il-
çesinde 24 Kasım Öğ-
retmenler Günü mü-
nasebetiyle anlamlı 
bir program düzen-
lendi. Şehit Öğret-
men Bayram Tekin 
Ortaokulu’nun ev sa-
hipliğinde gerçekle-
şen etkinlik, ilçe pro-
tokolü ve vatandaş-
ların yoğun katılımıy-
la büyük bir coşkuya 
sahne oldu.
EMEKLİ ÖĞRET-
MENLERE TEŞEK-
KÜR BELGESİ, 
YENİ ÖĞRETMEN-
LERE YEMİN 
TÖRENİ
 Programda, 

meslek hayatlarını ta-
mamlayarak emekli 
olan öğretmenlere te-
şekkür belgeleri tak-
dim edildi. Duygu 
dolu anların yaşandı-
ğı törende, göreve 
yeni başlayan öğret-
menlerin yemin töre-
ni gerçekleştirildi. 
Yemin töreni, mesle-
ğe adım atan öğret-
menler için unutul-
maz bir anı olurken, 
salondaki katılımcılar 
tarafından büyük 
alkış aldı.
BAŞKAN HAKA-
NOĞLU’NDAN ÖĞ-
RETMENLERE 
YEMEK

 Program, Çi-
çekdağı Belediye Baş-
kanı Hasan Haka-
noğlu’nun öğret-
menler onuruna dü-
zenlediği öğle yeme-
ğiyle devam etti. Sa-
mimi bir atmosferde 
gerçekleşen yemek-
te, öğretmenler bir 
araya gelerek mes-
lektaşlarıyla günün 
anlam ve önemine 
dair sohbetler ger-
çekleştirdi.
BAŞKAN HAKA-
NOĞLU’NDAN ÖĞ-
RETMENLERE TE-
ŞEKKÜR
 Etkinlikte bir 
konuşma yapan Be-

lediye Başkanı 
Hasan Hakanoğlu, 
öğretmenlere olan 
minnettarlığını şu 
sözlerle ifade etti:
 “Kaymaka-
mımız Sayın Burak 
Dilaver Yampal ve 
değerli İlçe Protoko-
lü ile birlikte, Şehit 
Öğretmen Bayram 
Tekin Ortaokulu’nun 
kıymetli öğretmen 
ve öğrencilerinin ha-
zırladığı 24 Kasım 
Öğretmenler Günü 
programına katıl-
maktan gurur duyu-
yorum. Şehit öğret-
menlerimiz ve ebedi-
yete intikal etmiş 
tüm öğretmenlerimiz 
başta olmak üzere, 
emeklerini asla öde-
yemeyeceğimiz tüm 
öğretmenlerimizin 
Öğretmenler 
Günü’nü kutluyo-
rum.”

PROGRAMA 
YOĞUN İLGİ
 Kaymakam 
Burak Dilaver Yam-
pal, ilçe protokolü, 
öğretmenler, öğren-
ciler ve velilerin 
yoğun ilgi gösterdiği 
program, katılımcılar 
tarafından takdirle 
karşılandı. Çiçekda-
ğı’nda düzenlenen 
bu anlamlı etkinlik, 
öğretmenlerin top-
lumdaki önemini bir 
kez daha vurgular-
ken, birlik ve daya-
nışma mesajları 
verdi.
 Şehit Öğret-
men Bayram Tekin 
Ortaokulu’nun hazır-
ladığı bu özel etkin-
lik, ilçe halkı tarafın-
dan uzun süre hafı-
zalarda kalacak bir 
kutlama olarak de-
ğerlendirildi.
(SEVGİ ER)

 Dün yaşadıklarımızdan çok ilginç 
bir hadiseyi gece yarısından sonra yaşadığı-
mız için zikretmemiştim lakin burada inba 
etmek istiyorum. Gamame Mescidinin cani-
bindeki ağaçlıklı, geniş dinlenme alanında 
otururken bir büfede nar suyu alırken 12 ri-
yale şavırma almıştık. Otelimize giderken sa-
ğımız solumuzda satıcı yamakları pervane 
oluyordu. Adamlar o kadar ısrar etti ki mec-
buren Bir otelin alt katında mevcut olan Di-
yarbakır Türk Pazar ’ına uğradık. İçeride 
çok sayıda satıcı çelteği mevcuttu. Dükka-
nın baş satıcısı Faruk çok kıvrak bir Türkçe-
nin yanında ağzındaki laf torbasında ne 
varsa en yüksek perdede bize karşı strate-
jik ve iktisadi bir şekilde kullanmaya başla-
dı. Lafıyla bizi dövdü hiçbirimiz karşı koya-
madık. Ben orada alma taraftarı değildim; 
aksine Kurban Nazil’de bakıp beğendiğimiz 
hurmacı ama almayı istiyordum.
 Faruk ile laf yarışına girebilecek dk 
bizim Ömer gibi sert bir kaya olmayınca 
ben pasif pozisyona geçtim “pazarlığı Hik-
met ile Ümit yapsın, onlar esnaf. Onlar da 
fiyat koruma üzerinde durdular. Benim dik-
katim ise fiyattan çok hurmanın niteliği ile 
alakalıydı. Daha önce Suku Medine ‘de es-
nafın kurtlu hurmayı nasıl sattığını bildiğim 
için alt üste bakma taraftarıydım. Adam her 
zaman uygulayıp başarılı olduğu metodu 
sahnelemeye başladı.”Bizde alt üst aynı 
olur; yoksa kazancımız haram olur.” diye-
rek. Bu, tam bir mizansendi esasında. ”Alt 
üst aynı mı Faruk ?”dedim ısrarla. “Alın 
bakın, aynı değilse ...”.
 Hakikaten de indirdikleri kolideki 
hurmalar müsaviydi. Almaya karar verince 
ben indirdik bize gösterdikleri kolideki hur-
madan beş kilogram almak istedim fakat 
Faruk önce diğer arkadaşların taleplerini 
karşılama kararındaydı. Ben de ısrar etme-
dim. Adamlar bir anda çoğalıp açılan koliyi 
yukarıya kaldırıp başka bir koliden ve koli-
nin açık ağzına naylonu kırarak hurma dol-
durdular . Görünürde sıkıntı yok gibiydi. 
Bize çay, kahve falan da ikram ettiler tam o 
sırada. İllizyonist bir el çabukluğunun kur-
banı olduğumuzu anlayıp arkadaşları uyar-
dım. Bakın adamların hurma doldurma 
usülü tağşiş yapmaya fırsat veriyor. desem 
de o kararlılıkta dikkate alınmadı. Ben de 
fazla üstünde durmadım. Hurmaların istedi-
ğimiz vasıfta olmadığını anladığımızda çok-
tan yurda gelmiştik.
 Sabah kahvaltısından hemen sonra 
hazırlığımızı tamamlayıp caddeye çıktık. Pa-
kistanlı Muhammed Müştak ile Bedr su ku-
yusu, Bedir / Rahmet / Meleklerin İndiği 
Dağ , Ariş Mescidi ve Bedir Şehitliğini gez-
dirme karşılığında ,220 riyal verme husu-
sunda anlaştık. En az beş taksici ile pazarlık 
yaptım. 400 riyalden ağzını açıp 250 ye 
kadar düştüler.220 sar deyince Muhammed 
Müştak'ın abisi ile anlaştık ancak o Medine 
içinde çalıştığı için kardeşini çağırdı telefon-
la.
 Otomobilin kliması zehir gibi soğuk 
kusuyordu. Oldum olası şu klimalar seve-
medim gitti. Zaten dün mescidin içinde so-
ğuktan dolayı bağırsağımdaki hastalık nük-
setti ve beni gün boyu kıvrandırdı. İyi ki hır-
kayı yanıma almışım dedim içimden .Medi-
ne'nin mahallelerinde tek yönlü yola girip 
Yanbu yoluna kadar 130 ile gittik. 
 Etraf sel suyunun gittiği bölgelerde 
yoğunlaşan sahravî/şevkiyye denilen ağaç-
lar ile kaplıydı. Şoförümüz "Buralarda çok 
deve sürüsü var;bir de çok hımar/eşek var 
!" deyince şaşırdım .Türkiye de sucuğu ka-
tacağız diye kesile kesile eşek popülasyonu 
bitmek üzere iken burada eşek sürüleri gör-
mek tuhaf. Türkiye de çobanlar eşek bula-
mıyor .Burada ise böyle bir tehlike olmayın-
ca iklim de müsait olunca eşekler hormonlu 
bir şekilde çoğalmış durumdaymış.
 Yolda bir yerde su almak için mola 
verdik.Şoförümüzün basit ve kuralsız bir 
Arapçası olduğu için ben de bildiğim şekilde 
değil onun anlayacağı gibi emir fiillerine ve 
isimlere dayalı bir dil ile konuştum. Anlaş-
ma çok daha kolay oluyordu böyle. Uzun 
cümlelere ihtiyaç olmuyordu. Pakistanlılar 
çok şanslı. Hiç dil bilmeseler bile burada ya-
şayabilirler. O kadar çok Pakistanlı var ki ça-
lışan. En küçük yerleşim yerinde, tarlada, lo-
kantada, yolda, bakkalda, tırda vs hep on-
larla karşılaşıyoruz.
 İlk önce Bedir Gazvesi'nin vuku bul-
duğu esnada Müminleri desteklemek için 
gökten 1000 kişilik gruplar halinde melekle-
rin indiği üstü bembeyaz kumlarla kaplı 
Bedir dağının eteğinde durduk. 
 Bizden başka bir kafile de oraday-
dı. Kumla dolu dağın eteğinde çıkmaya çalı-

şanların hepsi gerçek bir ateş közüne dö-
nüşen kumun yakıcı sıcağına dayanamayıp 
- istisnasız -yarıya varamadan geriye dönü-
yorlardı. Ben, Riyad ‘da ikamet ederken bir 
defa denemiş ve sıcağa dayanmayıp yarı-
dan dönmüştüm. Kumun sıcaklığı uzun 
süre tahammül edilebilecek gibi değil. İlk 
denemede herkesin çıkabildiği noktaya 
kadar gidip ayağım pişmiş bir biçimde dön-
düm. Hikmet ve Ersan da hakeza... Oradaki 
seyyar satıcının boş kartonlarından birisini 
alıp kenarlarını yırttım. Yarıyı biraz geçince 
ayağım pişti, derhal kartonu yere koyup üs-
tüne oturdum. Biraz daha çıktıktan sonra 
ayakkabımın içine dolan yakıcı kuma daha 
fazla tahammül edemedim. Koşarak aşağı-
daki soğuk yere attım kendimi can havliyle.
 Hikmet ile Ersan başka bir nokta-
dan yukarıya doğru tırmanmaya devam edi-
yorlardı. Ümit ise bizim bu çabalarımızı ka-
mera ile çekmeye çalışıyordu. Biraz daha tır-
mandıkça sonra teslim bayrağını çekerek 
aşağıya doğru hızla indiler fakat ayakları 
sıcak suda pişmiş gibi kıpkırmızı bir hale dö-
nüşmüştü.
 Orada bu dağın ehemmiyetine dair 
bir kısım bilgileri haber verdim. Savaşın sey-
rini telhıs ettim.
 İşimiz bitince taksiye binip 14 şehi-
din isminin bulunduğu Kabristanın hemen 
yanında durduk. Mescidu’l Ariyş ‘e girip 
öğle namazını kıldık. Bu mescid, Resulullah 
‘ın savaşı yönettiği komuta merkezi olarak 
kullanılan mevkiye inşa edilmiş. Bedir kuyu-
luluklarından geriye pek bir şey kalmamış 
ancak yeni dikilmiş hurma ağaçları ile doğal 
ömrünü tamamlayıp içi boşalmış hurma kü-
tüklerini görmek birçok düşünceyi canlan-
dırdı zihnimizde.
 Müşrik ordusunun ve Müslümanla-
rın savaşta durduğu tepeleri dolaşıp tarihi 
yeniden yaşadık...17 Ramazan Pazartesi 
günü Müşrik ordusundan üç kişinin meydan 
okuduğu yer şurası olmalı. Velid, Utbe, 
Şeybe...Müşrikler adına ortaya çıkıp kendi-
lerine denk savaşçılar isteyince çok fazla ta-
nınmayan üç Müslüman cevap verdiler kar-
şılarına çıkarak. ”Siz kimsiniz?” sorusu kar-
şısında aldıkları cevap onları tatmin etmedi. 
”Başkaları gelsin! Biz sizi tanımıyoruz. 
”Bunun üzerine Peygamberimizin gür sesi 
kulaklarımızda şimdi. ”Ya Hamza! Ya Ali! Ya 
Ubeyde! “ nidasıyla.
  İşte şu tepeden ma’rekenin vuku 
bulduğu alana inen üç yiğit. Üçü de Müşrik-
lerin dengi kabul ediliyor ve başlıyor müba-
reze... Hz. Hamza ve Hz. Ali, Mekke’nin ve 
küfrün ileri gelen iki kafirini hurmalıklar ara-
sında yere seriyor birer kılıç darbesiyle. 
Ubeyde kafiri öldürüyor ancak aldığı yaralar 
sonucunda Medine’ye dönerken şehit olu-
yor.
 Bedir Savaşının İslam tarihi açısın-
dan önemini tekrar tefekkür ettik. İşimiz bi-
tikten sonra geldiğimiz yoldan rücu eder-
ken yılkı eşek sürülerini seyrederek yola 
revan olurken bir yerde inip fotoğraf çekin-
meyi ihmal etmedik. Şoförümüz yine polis 
noktasından uzak bir köy yolunu kullanarak 
Medine’ye ulaştırdı bizi. Taksici bizi otelimi-
ze yakın bir noktada indirdi. Abdestleri ta-
zeleyip Mescide girdik. Muvacede Resulul-
lah’ı ve iki arkadaşını selamlayıp Bakî kabri-
ne gittik Ersan ile fakat kapanmıştı.
  Akşam namazı ve yatsı namazını 
kıldıktan sonra son ziyareti geceye tehir 
edip Ruz Buhari yiyebileceğimiz bilinen bir 
Özbek lokantası aramaya başladık. Bütün 
adresler meyve sebze halinin girişinde kesi-
şiyordu.
 Bu esnada bence de garip olan bir 
hale de şahit olduk. Medine’de yaşayan öğ-
retmenlerin gidip geldikleri lokantanın ismi-
ni bilmememeler gerçekten garip bir 
husus.20 riyale tuttuğumuz Mücahid İslam 
ile sabah havaalanına da götürmek için 80 
riyale anlaşıp bir meseleyi de çözdüğümüz 
için kafamız rahattı. Çevre yoluna çıkıp Ha-
laka’ya ulaştık bir iki tur attıktan sonra so-
rarak yeni açılmış bir Yemen lokantasına gir-
dik. İki neferlik iki vecbe sipariş edip yer 
oturma kısmında geçip biraz dinlendik.
(DEVAMI İNTERNET SİTEMİZ’DE 
www.kirsehirhaber40.com)

Çiçekdağı’nda özel program…

 Kırşehir Ahi Evran Üniversi-
tesi Sağlık Bilimleri Enstitüsünde, 
ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sis-
temi Standardı'nın 9.2 İç Tetkik 
maddesi gereğince birimlerin kalite 
yönetim standartlarına uygunluğu-
nu değerlendirmek amacıyla "İç De-
ğerlendirme Toplantısı" düzenlendi.
 Toplantı, Enstitü bünyesin-
de yürütülen iş ve işlem süreçlerinin 
kalite standartlarına ve performans 
hedeflerine uygunluğunu izleme ve 
sürekliliğini sağlama amacıyla ger-
çekleştirildi. İç Değerlendiriciler 
Doç. Dr. Gül Özüdoğru ve Öğr. Gör. 
Erhan Bolat'ın katılımıyla gerçekle-
şen toplantıda, mevcut süreçler ve 
performans hedefleri detaylı bir şe-
kilde ele alındı.
KALİTE YÖNETİMİNDE SÜ-
REKLİLİK VE GELİŞİM HEDEF-
LENİYOR
 ISO 9001:2015 Kalite Yö-
netim Sistemi Standardı çerçevesin-
de, Enstitü bünyesindeki çalışmala-
rın kalite ve verimlilik esaslarına 
uygun olarak sürdürülebilmesi ama-
cıyla yapılan değerlendirmede, bi-
rimlerin işleyiş süreçleri titizlikle in-
celendi. Ayrıca, kalite yönetimi sü-
reçlerinin geliştirilmesi için öneriler 
masaya yatırıldı.
 Doç. Dr. Gül Özüdoğru, top-
lantıda yaptığı açıklamada, kalite 

standartlarına uyumun Enstitü'nün 
genel hedefleri açısından önemine 
vurgu yaptı. "Yürüttüğümüz bu de-
ğerlendirme süreçleri, yalnızca mev-
cut standartlara uyumu değil, aynı 
zamanda sürekli iyileştirme ve geli-
şimi hedefliyor," diyen Özüdoğru, 
bu tür toplantıların kalite kültürünü 
yaygınlaştırmadaki önemine dikkat 
çekti.
EĞİTİM VE ARAŞTIRMADA 
KALİTEYE ODAKLANILIYOR
 Sağlık Bilimleri Enstitüsü-
nün ISO 9001:2015 standardına 
uygun çalışmalarıyla dikkat çektiğini 
belirten Öğr. Gör. Erhan Bolat ise, 
"Bu süreç, yalnızca kurum içindeki 
iş akışlarını düzenlemekle kalmıyor, 
aynı zamanda öğrenci ve akademis-
yenlerimize daha iyi bir hizmet sun-

mamızı sağlıyor. 
 Eğitim ve araştırma alanın-
daki kalite standartlarımızı daha ile-
riye taşımayı hedefliyoruz," ifadele-
rini kullandı.
 Toplantının sonunda, tespit 
edilen güçlü yönler ve iyileştirme 
alanları hakkında bir rapor hazırla-
narak Enstitü yönetimine sunulaca-
ğı belirtildi. Böylece, yapılan iç de-
ğerlendirmelerin, Enstitü'nün genel 
performansına olumlu katkı sağla-
ması hedefleniyor.
 Sağlık Bilimleri Enstitüsü, 
düzenli olarak gerçekleştirdiği iç de-
ğerlendirme toplantılarıyla kalite yö-
netiminde sürekliliği ve iyileştirmeyi 
ön planda tutarak akademik ve idari 
süreçlerde örnek bir rol üstlenmeye 
devam ediyor. (FİLİZ ÖZ)

Sağlık B�l�mler� Enst�tüsünde 
ISO 9001:2015 Kapsamında İç 

Değerlend�rme Toplantısı gerçekleşt�r�ld�
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 Denize 100 
metre mesafede ve 
22 bin metrekare 
alan üzerine inşa edi-
len 10 bin seyirci ka-
pasiteli Sinop Şehir 
Stadı, Sinopspor ile 
Geredespor arasında 
oynanan Bölgesel 
Amatör Lig maçıyla 

hizmete alındı.
 Maçı, Vali 
Mustafa Özarslan, 
Belediye Başkanı 
Metin Gürbüz ve 
diğer ilgililer, taraf-
tarlarla birlikte izledi.
 Maçta Si-
nopspor rakibini 1-
0'lık skorla mağlup 

etti.
 Mor-beyazlı 
takım, aldığı bu so-
nuçla statta oynanan 
ilk müsabakadan üç 
puanla ayrılan taraf 
oldu.
 Sinop Ama-
tör Spor Kulüpleri Fe-
derasyonu (ASKF) 

Başkanı Ayhan 
Özhan, gazetecilere 
yaptığı açıklamada, 
Türk sporu adına 
önemli bir yatırımın 
daha hizmete alın-
masından dolayı mut-
luluk duyduklarını 
söyledi.
 Katkıları için 

başta Cumhurbaşka-
nı Recep Tayyip Er-
doğan olmak üzere 
tüm ilgililere teşek-
kür eden Özhan, sta-
dın Sinop halkına ha-
yırlı olmasını diledi.
 Özhan, yeni 
statla birlikte Sinops-
por'un da büyük ba-
şarılar elde edeceği-
ne inandığını vurgu-
layarak, "Türk spo-
runa, Sinop halkına 
hayırlı olmasını dili-
yorum. 
 Emekleri için 
başta Cumhurbaşka-
nımız Recep Tayyip 
Erdoğan olmak 
üzere tüm ilgililere 
teşekkür ediyorum. 
 Sinopspor in-
şallah burada büyük 
başarılar elde 
edecek." diye konuş-
tu.
(AA)

 Avrupa Ligi 
çıktığı son 6 müsaba-
kayı kazanan Fener-
bahçe Beko, İtalya 
temsilcisi EA7 Empo-

rio Armani Milan'ı ile 
Ülker Spor ve Etkinlik 
Salonu'nda bugün 
saat 20.45'te karşıla-
şacak.

 Fenerbahçe 
Beko, THY Avrupa 
Ligi'nde 9 galibiyet, 2 
mağlubiyetle lider du-
rumda bulunurken 

EA7 Emporio Armani 
Milan ise 5 galibiyet, 
6 mağlubiyetle 12. sı-
rada yer alıyor.
 (AA)

Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesini 

Takip Edin

Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesini 

Takip Edin

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi ve 

Türkiye Yeşilay Ce-

miyeti Kırşehir Şube-

si, 20-26 Kasım Alkol 

Farkındalık Haftası 

kapsamında anlamlı 

bir farkındalık etkin-

liğine imza attı.  

 Neşet Ertaş 

Yurdu’nda düzenle-

nen etkinlikte, alko-

lün insan sağlığı üze-

rindeki olumsuz etki-

leri hakkında öğren-

cilere bilgilendirme 

yapıldı.

 Etkinlikte, al-

kolün fiziksel ve psi-

kolojik zararlarına 

dikkat çekilirken, ba-

ğımlılık riskleri ve al-

kolün toplum sağlı-

ğına yönelik tehdit-

leri vurgulandı. 

 Yeşilay tem-

silcileri, zararlı alış-

kanlıkların önlenme-

si ve gençlerin sağ-

lıklı bir yaşam sür-

dürmesi için bireysel 

farkındalığın önemini 

vurgulayan bir 

sunum gerçekleştir-

di.

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi yet-

kilileri, farkındalık ça-

lışmasının, gençlerin 

bilinçlendirilmesi ve 

sağlıklı yaşam alış-

kanlıklarının kazan-

dırılması adına 

önemli bir adım ol-

duğunu ifade etti. 

 Yeşilay Ce-

miyeti temsilcileri ise 

alkol bağımlılığıyla 

mücadelede toplum-

sal dayanışmanın 

önemine dikkat çe-

kerek, bu tür etkin-

liklerin devam ede-

ceğini belirtti.

 Öğrencilerin 

yoğun ilgi gösterdiği 

etkinlik sonunda, ka-

tılımcılara farkındalık 

materyalleri dağıtıldı 

ve bireysel sorulara 

yönelik rehberlik hiz-

meti sunuldu. 

 Etkinlik, 

gençler arasında sağ-

lıklı yaşam farkında-

lığının artırılması ve 

zararlı alışkanlıkların 

önlenmesi adına 

güçlü bir mesaj 

verdi.

 Kırşehir’de 

düzenlenen bu an-

lamlı etkinlik, toplum 

sağlığını önceleyen 

çalışmalara örnek 

teşkil etmeye devam 

ediyor.

(SEVGİ ER)

KIRŞEHİR’DE ALKOL 
FARKINDALIĞI 

HAFTASI ETKİNLİĞİ

Fenerbahçe Beko, THY 
Avrupa Ligi'nde bugün Armani 

Milan'ı konuk edecek

 AK Parti Kır-

şehir Milletvekili Nec-

mettin Erkan, Genç-

lik ve Spor Bakanı 

Osman Aşkın Bak’ı zi-

yaret ederek, Kırşe-

hir’in gençlik ve spor 

alanındaki ihtiyaçla-

rını iletti. 

 Görüşme 

sonrası açıklamada 

bulunan Erkan, 

Bakan Bak’a Kırşe-

hir’e gösterdiği ilgi 

ve destekler için te-

şekkür etti.

 Milletvekili 

Erkan, görüşmeye 

ilişkin yaptığı açıkla-

mada şunları söyle-

di:

 “Gençlik ve 

Spor Bakanımız 

Osman Aşkın Bak ile 

bir araya gelerek Kır-

şehir’imizin gençlik 

ve spor alanındaki ih-

tiyaçlarını kapsamlı 

bir şekilde ele aldık. 

 Bakanımıza 

ilimize verdikleri 

değer ve sağladıkları 

desteklerden dolayı 

teşekkür ediyorum. 

 Bu görüşme-

miz, gençlerimiz ve 

sporseverlerimiz için 

önemli bir adım 

oldu.”

 KAPSAMLI 

TALEPLER DOS-

YASI SUNULDU

 Görüşmede, 

Kırşehir’in spor tesis-

leri, gençlik projeleri 

ve sportif altyapısı-

nın güçlendirilmesi-

ne yönelik detaylı ta-

leplerin ele alındığı 

öğrenildi. 

 Necmettin 

Erkan’ın, özellikle 

gençlerin spora katı-

lımını artırmayı 

amaçlayan projelere 

dair kapsamlı bir 

dosya sunduğu ve 

bu dosyanın Bakan 

Bak tarafından dik-

katle incelendiği be-

lirtildi.

 YENİ YA-

TIRIMLAR GÜN-

DEMDE

 Görüşme 

sonrası yapılan açık-

lamada, Bakan 

Osman Aşkın Bak’ın 

Kırşehir’e yönelik pro-

jelere desteğini sür-

düreceği ifade edildi. 

 İl genelinde-

ki gençlik faaliyetle-

rinin geliştirilmesi ve 

sportif altyapının güç-

lendirilmesi adına 

yeni yatırımların de-

ğerlendirme aşama-

sında olduğu vurgu-

landı.

 GENÇLER 

VE SPORSEVER-

LER İÇİN HEYE-

CAN VERİCİ 

GELİŞMELER

 Bu görüşme-

nin ardından, Kırşe-

hir’de gençlik ve 

spor faaliyetlerinin 

artırılmasına yönelik 

atılan adımların, 

gençler arasında 

büyük heyecan 

uyandırdığı bildirildi. 

 İl genelinde 

sportif altyapının güç-

lendirilmesine yöne-

lik somut sonuçların 

kısa sürede alınması 

bekleniyor.

 Milletvekili 

Necmettin Erkan, Kır-

şehir’in taleplerini 

gündeme taşımaya 

devam edeceklerini 

belirterek şu ifadele-

ri kullandı:

 “Kırşehirli 

gençlerimiz ve spor-

severlerimiz için 

daha iyi bir gelecek 

inşa etme yolunda 

çalışmalarımızı sür-

düreceğiz. Sporun 

ve gençlik projeleri-

nin gelişmesi adına 

elimizden gelen tüm 

gayreti gösterece-

ğiz.”

 Bu görüşme, 

Kırşehir’in gençlik ve 

spor alanındaki geli-

şiminde yeni bir dö-

nemin kapılarını ara-

lıyor. 

 Hem gençler 

hem de spor cami-

ası, bu projelerin ha-

yata geçirilmesiyle 

birlikte Kırşehir’in 

daha güçlü bir altya-

pıya sahip olmasını 

dört gözle bekliyor.

(SEVGİ ER)

Kırşehir için büyük adım: 
Gençlik ve Spor 

yatırımları gündemde!
 AK Parti Milletvekili Necmettin 

Erkan, Bakan Osman Aşkın 
Bak ile Kırşehir’in Gençlik ve 

Spor Taleplerini Görüştü

Sinop Şehir Stadı'nda ilk 
maç oynandı
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